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У ЖИЖИ

Мађарски пре-
мијер Виктор 
Орбан упутио 

је видео-поруку у којој 
је подржао председни-
ка Србије Александра 
Вучића и Србију у да-
нима када се суочавају 
са покушајима про-
вођења обојене рево-
луције, и поручио да 
српске патриоте могу 
да рачунају на мађарс-
ке патриоте.

„Драги Алексан-
дре! Драге српске па-
триоте! Поздрављам 
вас из Будимпеште. 
Већ месецима прати-
мо шта се дешава у 
Србији. Стране силе 

покушавају да се уме-
шају у животе Срба. 
Ово се дешава и код 

нас. Стране силе хоће 
да кажу Србима како 
да живе. И код нас то 
раде. Стално нападају 
оне који се залажу за 
суверенитет Србије. 
И нас због тога на-
падају. Видимо да се 
не предајете, видимо 
да се храбро борите, 
јер хоћете суверену 
Србију. Нисте сами, 
ваша борба је и наша 
борба. Српске патри-
оте могу да рачунају 
на мађарске патрио-
те. Живео председ-
ник Вучић, живела 
Србија“, навео је пре-
мијер Орбан у видео-
поруци.

Словачки премијер Ро-
берт Фицо изјавио је 
да је Европској унији 

потребна искрена дискусија 
о демократији и ономе што 
се дешава у Словачкој и Ср-
бији, истичући да би Србија 
већ била чланица да је Унија 
према њој била праведна. 
Према његовим речима, 

председник Србије Алексан-
дар Вучић је суверен и не 
подлеже западном диктату.

„Србија је тренутно у трци. 
Због суверенитета и непоко-
равања западном диктату, 
демократски изабрани пред-
седник Александар Вучић су-
очава се са гневом западних 
богова. Да је ЕУ праведна, 
што није, Србија би постала 
чланица, јер је за то спрем-
на“, написао је Фицо на Ин-
стаграму.

Међутим, како је оценио, 
због сувереног става пред-

седника Вучића, чланство 
у ЕУ постало је добар ма-
теријал за уцене демократ-
ски изабраног политичког 
представништва Србије. 
Фицо је изразио жељу да 
представници власти и 
грађани Србије решавају 
домаће проблеме без ме-
шања Запада. Оценио је и 
да органи Уније често пу-
цају бичем демократије и 
држе лекције.

„Притом игноришу то да 
је Запад организовао „мај-
дан“ против власти која 
је легитимно изабрана у 
Грузији, да су у Румунији 
и Француској под чудним 
околностима уклоњени фа-
ворити председничких из-
бора. О Словачкој не треба 
ни да се говори. Свакакве 
чудне невладине органи-
зације, које се финансирају 
са холандских рачуна, сва-
ке недеље износе разло-
ге за протесте. Ова тема 
је буквално одјекнула на 
мојим састанцима са Саве-
том председника Генерал-
не скупштине УН, као и са 
председником Индије“, ис-
такао је премијер Словачке.

„Опростите што говорим о 
овоме ја, Роберт Фицо, четири 
пута незаконито оптужен за 
политичку активност и близу 
смрти због суверених ставова. 
Александре, издржи!“, пору-
чио је словачки председник 
српском председнику Вучићу.

Један од најбољих 
фудбалера свих вре-

мена Бразилац Ронал-
до де Асис Мореира, 
познатији као Ронал-
дињо Гаучо или јед-
ноставно Роналдињо, 
почео је да промовише 
ЕКСПО 2027, који ће се 
одржати у Београду. 
Он је у видео-поруци 
поздравио председни-
ка Србије Александра 
Вучића и најавио скоро 

Председник Алек-
сандар Вучић изја-

вио је, после састанка 
са министром одбране 
Мађарске Криштофом 
Салаи-Бобровницким, 
да Србија има најраз-
вијенију и најинтен-
зивнију сарадњу у 
области одбране са 

Мађарском у региону и 
изразио уверење да ће 
договор о заједничким 
активностима имати 
наставак у стварању 
војне алијансе или 
војног савеза Србије и 
Мађарске. 

„Наравно за то се 
пита мађарска страна, 

ПРЕДСЕДНИК ВЛАДЕ МАђАРСКЕ ВИКТОР ОРБАН УПУТИО 
ПОРУКУ ПОДРШКЕ ПРЕДСЕДНИКУ ВУчИЋУ И СРБИЈИ

ПРЕМИЈЕР СЛОВАчКЕ РОБЕРТ ФИЦО 
ПОДРЖАО ПРЕДСЕДНИКА ВУчИЋА

СРБИЈА БИ ПОСТАЛА 
чЛАНИЦА ДА ЈЕ ЕУ 

ПРАВЕДНА, АЛЕКСАНДРЕ, 
ИЗДРЖИ!

МОГУЋ ВОЈНИ САВЕЗ СРБИЈЕ И МАђАРСКЕ

чУВЕНИ РОНАЛДИњО, ПРОМОТЕР ЕКСПО 2027, УПУТИО 
ЈЕ ПОРУКУ ПРЕДСЕДНИКУ АЛЕКСАНДРУ ВУчИЋУ

ШАЉЕМ ВАМ ВЕЛИКИ ЗАГРЉАЈ, 
ВИДИМО СЕ УСКОРО!

ДРАГИ АЛЕКСАНДРЕ, 
НИСТЕ САМИ!

РобеРт Фицо

Роналдињо

ВиктоР оРбан

Први потпредседник Вла-
де Србије и министар 

финансија Синиша Мали и 
гувернер Народне банке Ср-
бије Јоргованка Табаковић 
и састали су се с Бо Лијем, 
замеником генералног ди-
ректора Међународног мо-
нетарног фонда.

„Србија се доказала као 
земља која има одличне ре-
зултате у борби са глобал-
ним неизвесностима. Из-
градила је снажне бафере и 
важно је да се очувају, јер их 
многе земље немају. Важно је 
и да се очува кредибилитет 
политика, као и независност 
централне банке која је у не-
ким земљама угрожена, што 
у Србији није случај”, пору-
чио је Бо Ли.

„Разговарали смо о нашем 
актуелном аранжману са том 
финансијском институцијом, 
реформским циљевима, али 
и изазовима са којима се 
како Србија, тако и цео свет 
данас суочава. Потпуно смо 

посвећени сарадњи са ММФ-
ом и испуњивању циљева 
који су важни за нашу еконо-
мију и привредну активност“, 
истакао је Синиша Мали по-
сле састанка.

Гувербер Табаковићева 
рекла је да смо у изузетно 
изазовном глобалном ок-
ружењу очували и ценовну 
и финансијску стабил-
ност. Инфлација је од маја 
прошле године поново у 
границама циља од 3 ± 1,5 
одсто, где ће остати и у на-
редном периоду, постепено 
се спуштајући на 3 одсто. 
Учешће проблематичних 
кредита у укупним креди-
тима у фебруару ове године 
сведено је на најнижи ниво 
од 2,46 одсто. Србија је пре-
позната и по изузетно висо-
ким девизним резервама, уз 
учешће злата од око 15 од-
сто. Прилив страних директ-
них инвестиција је у 2024. 
години достигао рекордан 
ниво од 5,2 милијарде евра.

ММФ ПОХВАЛИО 
НАПРЕДАК СРБИЈЕ

пита се мађарски и српски 
парламенти и сви остали“, 
рекао је председник Вучић 
на заједничкој конферен-
цији за медије, након пот-
писивања споразума између 
две државе у области одбра-
не.

План билатералне војне 
сарадње између министар-

става одбране Србије и 
Мађарске за 2025. годи-
ну потписали су министар 
одбране Србије Братислав 
Гашић и министар одбране 
Мађарске Криштоф Салаи-
Бобровницки. Потписивању 
је присуствовао и начелник 
Генералштаба Војске Србије 
генерал Милан Мојсиловић, 

а документ конкретизује 
споразум о стратешкој са-

радњи у области одбране из 
2023. године.

виђање у Београду.
„Хвала на позиву 

да присуствујем на 
ЕКСПО 2027, шаљем 
вам велики загрљај, 
видимо се ускоро!“, 
поручио је чувени 
Роналдињо и тиме 
потврдио да долази 
на престижну међу-
народну изложбу 
ЕКСПО 2027 која ће 
бити одржана у Бео-
граду. Иначе, чувеног 
фудбалера на Инста-
граму прати више од 
77 милиона људи.
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МЕЂУНАРОДНА САРАДЊА

Председник Републи-
ке Србије Алексан-
дар Вучић састао се 

са председником Републике 
Француске Емануелом Ма-
кроном у Јелисејској пала-
ти. Том приликом, двојица 
званичника разговаралa су 
током радног ручка који је 
у част председника Вучића 
приредио председник Ма-
крон.

Председник Вучић захва-
лио се на срдачној добро-
дошлици и изјавио да су 
током разговора још једном 
констатовали добре српско-
француске односе, као и да 
су се дотакли многих тема и 
заједничких планова за на-
редни период.

„Разговарали смо о број-
ним питањима, о европској 
будућности Србије. Молио 
сам Француску да учествује 

на ЕКСПО 2027 и мислим да 
ћемо добити позитиван од-
говор и у формалном сми-
слу“, рекао је председник Ву-
чић и навео да је задовољан 
разговором и да се нада да 
ће то донети добре резулта-
те Србији.

Према његовим речима, 
са председником Макроном 
разговарао и о АП Косову и 
Метохији и захвалио му се на 
изузетном разумевању наше 
ситуације.

„Причали смо, наравно, 
и о Косову и Метохији. Не 
мислимо о свему исто, јер 
чињеница је да су они при-
знали независност Косова, а 
ми не. Али имамо све ближе 
ставове и веома сам захва-
лан председнику Макрону 
на изузетном разумевању 
наше ситуације и на томе 
што он дубински у то ула-
зи“, поручио је председник 
Вучић.

Председник Србије Алек-
сандар Вучић састао се са 

генералним секретаром Орга-
низације за европску безбед-
ност и сарадњу Феридуном 
Синирлиоглуом, са којим је 
разговарао о сарадњи Србије 
са ОЕБС, провођењу кључних 
реформи Србије на европском 
путу и унапређењу изборног 
процеса.

Председник Вучић рекао је 

да је Србија захвална ОЕБС-у 
на континуираној подршци 
у реформама, посебно у об-
ластима владавине права, 
људских права и демократије. 
Такође, нагласио је важност 
очувања стабилности и мира 
у региону, као и наставак дија-
лога и конструктивне сарадње 
на Западном Балкану.

„Заједно са ОЕБС радимо 
на унапређењу изборног сис-
тема и законодавног оквира, а 
посебно на заштити права на-

Амбасадор Руске Федера-
ције Александар Боцан-

Харченко био је у посети 
председнику Србије Алек-
сандру Вучићу, а двојица са-
говорника разговарали су о 
актуелној политичкој и без-
бедоносној ситуацији у реги-
ону, билатералној сарадњи 
и ширем контексту међуна-

родних односа са посебним 
акцентом на стабилност За-
падног Балкана.

„Нагласио сам да је за Ср-
бију од кључног значаја очу-
вање мира и стабилности. 
Поновио сам опредељеност 
наше земље ка дијалогу и 
очувању конструктивних од-
носа са свим партнерима“, 
рекао је после састанка пред-
седник Вучић.

Након састанка са мини-
стром спољних посло-

ва Уједињеног Краљевства 
Велике Британије и Северне 
Ирске Дејвидом Ламијем, 
председник Србије Алек-
сандар Вучић изјавио је да 
Србија очекује још бољу са-
радњу са британском Ексим 
банком по питању наших 
кључних инфраструктурних 
пројеката.

Такође, нагласио је да 
смо у претходним година-
ма унапредили односе са 
УК и да се то најбоље види 
кроз трговинску размену 
наших земаља. Такође, са-
говорници су се сагласили 
са тим  да су дијалог и ком-
промис од кључног значаја 
за проналажење решења 
у региону, али да не деле 
мишљење по питању ситу-
ације у БиХ.

„Што се тиче наших про-
теста и политичких прилика 
у Србији, са поносом могу 
да кажем да, за разлику од 
највећег броја земаља и Ев-
ропске уније и света, у Ср-
бији никаква сила против 

демонстраната, који свако-
дневно крше закон, никада 
није употребљена, да смо 
слушали бројне измишљо-
тине о употреби звучног 
оружја, а да оно никада није 
употребљено, и сигурни смо 
да и њихова тајна служба 
има прецизне податке о 
томе“, рекао је председник 
Вучић.

Истакао је и да је поносан 
на чињеницу да је Србија 
показала како се демокра-
тија чува, како се зрелошћу 
и стрпљењем чувају мир и 
стабилност и да ћемо наста-
вити тако да се понашамо.

„Сигурни смо да ће и Ве-
лика Британија и многе дру-
ге земље с поносом моћи 
да следе пример Србије у 
будућности, да се без икак-
вог насиља и примене силе 
односе према онима који 
демонстрирају против њи-
хових влада или, рецимо, 
када упадају у „Би-Би-Си“, 
да се на исти начин одно-
се као што се ми односимо 
према демонстрантима који 
упадају овде у Радио-те-
левизију Србије“, навео је 
председник Вучић.

ВЕЛИКА БРИТАНИЈА ДА 
СЛЕДИ ПРИМЕР СРБИЈЕ 

КАКО СЕ ОДНОСИ ПРЕМА 
ДЕМОНСТРАНТИМА

БЕОГРАД

БЕОГРАД

САСТАНАК СА 
АМБАСАДОРОМ РУСКЕ 

ФЕДЕРАЦИЈЕ

ЗАЈЕДНИчКИ ПЛАНОВИ 
ЗА БУДУЋНОСТ СРБИЈЕ 

И ФРАНЦУСКЕ

БОРБА ПРОТИВ 
ТЕРОРИЗМА

ПАРИЗ

ОСТАЈЕМО ПОСВЕЋЕНИ САРАДњИ СА МИСИЈОМ ОЕБС

александаР Вучић и емануел макРон

боцан-ХаРченко и Вучић

лами и Вучић

БЕОГРАД

БЕОГРАД

Током дводневне посете 
Бугарској, председник 

Србије Александар Вучић 
учествовао је на састанку 
шефова држава и влада у 
оквиру Акаба процеса пос-
већеног Балкану и имао низ 
билатералних сусрета са зва-
ничницима, међу којима су 
били председник Бугарске 
Румен Радев и краљ Абдулах 
Други од Јордана.

Процес из Акабе је серија 
међународних састанака које 
је покренуо краљ Јордана Аб-

дулах Други у којем позива 
политичке лидере широм све-
та да размењују стручност, 
информације и унапреде без-
бедносну ситуацију у циљу 
борбе против тероризма. 
Циљ процеса је одржавање 
регионалне и међународне 
координације и сарадње у 
борби против тероризма, 
екстремистичких идеологија 
и радикализације кроз свео-
бухватан приступ. Председ-
ник Радев и краљ Абдулах 
Други су домаћини састанка 
на врху у оквиру Акаба про-
цеса са фокусом на Балкан.

СОФИЈА

Председник Србије Алек-
сандар Вучић угостио је 

председника Републике Ки-
пар Никоса Христодулидиса 
који је боравио у дводневној 
радној посети Србији.

Том приликом, председник 
Вучић изјавио је да је по-
требно унапредити трговин-
ску сарадњу са Кипром, али 
и у другим областима и зах-
валио се председнику Хрис-

тодулидису на поштовању 
територијалног интегритета 
Србије.

„Драги председниче, дра-
ги пријатељу, хвала што сте 
дошли у Србију. Надам се 
да ћете се осећати као код 
своје куће. Верујем да ће 
данашњи сусрет допринети 
нашој бољој сарадњи убу-
дуће. Улагаћемо додатне 
напоре како бисмо подста-

кли трговину, а у блиској 
будућности требало би да 
унапредимо и нашу била-
тералну сарадњу у области 
туризма, културе, инова-
ција, као и војно-техничке 
сарадњу“, истакао је пред-
седник Вучић.

 Током састанка, председ-
ник Вучић захвалио се пред-
седнику Кипра и на подршци 
коју та земља даје европском 

путу Србије.
 „Хвала вам на томе што 

подржавате наш терито-
ријални интегритет и што по-
штујете Повељу УН и резолу-
ције УН, што није увек слу-
чај чак и у најразвијенијим 
европским земљама. Увек 
можете да рачунате на нашу 
подршку територијалном ин-
тегритету Кипра“, поручио је 
председник Вучић.

ПОДСТИЦАЈ ТРГОВИНИ С КИПРОМ

ционалних мањина, која нам је 
од изузетне важности“, рекао 
је председник Вучић, и додао:

„Разговарали смо и о си-
туацији у БиХ, и у том кон-
тексту остајемо посвећени 
даљој сарадњи са ОЕБС ми-
сијама на терену, укључујући 
мисије у Србији и на Косову 
и Метохији, као и њиховом 
јачању како би помогле у им-
плементацији кључних прин-
ципа поштовања међународ-
ног јавног права“.синиРлиоглу и Вучић

ХРистодулидис и Вучић
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Но в о ф о р м и р а н и 
Покрет за народ и 
државу, који окупља 

патриотске и државотворне 
снаге наше земље, органи-
зовао је тродневни народни 
скуп „Не дамо Србију“, од 11. 

до 13. априла у центру Бео-
града.

На потезу од Теразија до 
Правног факултета биле 
су постављене три бине са 
којима је извођен богат кул-
турно-уметнички програм, 

затим штандови туристич-
ких организација на којима 
су посетиоци могли да се 
упознају са српском тради-
цијом, као и штандови на 
којима су грађани могли да 
остављају писма за председ-

ника Александра Вучића, да 
се информишу о стамбеним 
кредитима за младе и вауче-
рима за одмор у Србији, али 
и да добро поједу и попију.  

Током сва три дана овог 
великог и свечаног народ-

ног скупа, грађани су мог-
ли да приступе Покрету и 
да дају предлоге како да се 
покрет назове. Првог дана 
скупа развијена је највећа до 
сад виђена застава Србије, 
дуга двеста метара, коју су 

грађани на рукама носили 
од Владе Србије до Народне 
скупштине, а у дефилеу за-
става представили су се сви 
градови и све општине у за-
шој земљи.

Свечано су дочекани и 

ПОКРЕТ ЗА НАРОД И ДРЖАВУ ОДРЖАО ЈЕ ТРОДНЕВНИ НАРОДНИ СКУП 
У ЦЕНТРУ БЕОГРАДА НА КОЈЕМ СЕ ОКУПИЛО ВИШЕ ОД 150.000 ЉУДИ НЕ ДАМО СРБИЈУ

ПОДИГЛА СЕ ЧАСНА И ПОШТЕНА СРБИЈА

- Хвала свима вама, сестре и браћо са косова 
и метохије, који сте дошли у београд да 
покажете колико волите србију и свој главни 
град. Хвала вама из Републике српске, црне 
горе и северне македоније, хвала грађанима 
других делова србије и хвала 
београђанима на огромној и предивној 
подршци. Хвала вам што сте овај дан учинили 
тако великим, важним и свечаним. Подигла 
се часна и поштена србија, неће више да трпи 
зулум. Хоће да се бори, мирно и демократски. 
нема више страха 

(АЛЕКСАНДАР ВУЧИЋ)

гРађани су дуж беогРадскиХ 
улица носили најВећу 

икада РазВијену застаВу 
сРбије, дугу 200 метаРа
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наши сународници који 
у Београд стигли пешачећи 
са Косова и Метохије, као и 
студенти са Универзитета у 
Новом Саду који су, такође, 
пешке кренули на велики 
скуп. Великим аплаузом поз-
дрављени су рудари из Ко-
лубаре, као и бројни српски 
пољопривредници. Посебну 
емоцију изазвали су студен-
ти који желе да уче и који већ 
више месеци живе у шато-
рима у Пионирском парку, у 
жељи да тако скрену пажњу 
на проблеме са којима се су-
очавају - и они лично и уни-
верзитетска заједница и цела 
држава.

Централни догађај ску-
па „Не дамо Србију“ био је 
12. априла на великој бини 
испред Народне скупштине, 
на којој се окупљеним љу-
дима, којих је било више од 
150.000, обратио и председ-
ник Србије Александар Ву-

чић и, између осталог, изнео 
пет захтева пристојне Србије 
како би се зауставила пето-
месечна тиранија мањине над 
већином сулудим блокадама 
и кочењем напретка земље.

1. Да се успостави пуно 
поштовање Устава и зако-
на, да се осигура безбедност 
Републике Србије и њених 
грађана, и да се институције 
које су отете врате грађанима 
као носиоцима народне суве-
рености, укључујући и јавни 
медијски сервис Србије, који 
је један од кључних учесника 
у обојеној револуцији.

2. Да се утврди правна 
одговорност свих лица која 
су учествовала у вандалским 
насртајима и нападима на 
грађане приликом њихових 
мирних окупљања у Србији, а 
нарочито да се открију и каз-
не починиоци, подстрекачи и 
помагачи дивљачких напада 
на мирно окупљене грађане у 

Нишу 21. марта 2025. године.

3. Да се сваком ђаку и сту-
денту омогући да се школује 
и студира, уколико то жели.

4. Да се открију почи-
ниоци, подстрекачи и пома-
гачи у вршењу активности 
које подразумевају нападе 
на виталне државне институ-
ције и објекте и да се спречи 
предузимање таквих актив-
ности у будућности.

5. Да се спречи свака ак-
тивност којом се самовлас-
но и протиправно паралише 
привредна делатност и оне-
могућавају грађани да спро-
воде своје животне актив-
ности на уобичајени начин, 
усклађен са јавним поретком 
у којем свако може да ра-
чуна на то да ће му у демо-
кратском друштву држава 
заштитити виталне животне 
интересе.

„На крају поручујемо они-

ма којима су захтеви упуће-
ни, а ту рачунам и себе, макар 
малим делом, да ћемо се сва-
кодневно борити демократ-
ским и мирним средствима 
док наши захтеви у потпу-
ности не буду испуњени. И 
нећемо одустати док сваки 
од ових захтева у потпуности 
не буде испуњен“, поручио је 
председник Вучић.

Говорећи о напретку Ср-
бије у последњих 13 година, 
председник Србије истакао 
је да се, после свих искушења 
кроз које је земља прошла ус-
пешно, догодио 1. новембар и 
велика трагедија када је пала 
надстрешница на Железнич-
кој станици у Новом Саду.

„Имали смо много тешких 
тренутака, много непроспа-
ваних ноћи. Кроз много мука 
смо прошли у претходним 
годинама и када је изгледа-
ло да смо пали, ми смо брзо 
устајали. Никада не бисмо 
устали и сам никада не бих 
могао да устанем, да нисам 

знао да сам увек имао вас у 
себе, да сам увек имао вашу 
подршку и вашу љубав. Без 
вас ја сам нико и ништа“, ре-
као је председник Вучић.

Он је изразио захвалност 
грађанима за подршку на 
свим изборима и истакао је 
да на скуп у Београду нико 
није дошао никога да туче и 
прогони.

„Овде су људи дошли због 
идеје, слободне, независне, 
богате и успешне Србије. 
Много је лако скупљати људе 
да некога псујете и нападате, 
да некога нечим гађате, а 
много је тешко скупити људе 
да се уједине иза идеје, да 
гледају у будућност, да разу-
меју шта је Србији потребно, 
а нама је потребно да нам се 
деца школују и да покажемо 
поштовање према женама“, 
нагласио је он.

Поручио је да је завршено 
са обојеном револуцијом и 
да су демонстранти направи-
ли кључну грешку, јер Срби 

никада неће дозволити да им 
неко руши државу.

„Напад на Србију није кре-
нуо из Србије, он је дошао 
споља и немојте да имате 
било каквих илузија. Он је 
дошао споља, јер неки из 
иностранства не желе да 
виде слободну, независну 
и суверену Србију. Не желе 
да виде земљу која ће сама 
да доноси  одлуке. Желе да 
будемо попут оних од 2000. 
до 2012, само слепи послуш-
ници и они који ће да прово-
де туђу политику. А Србин и 
грађани Србије хоће да имају 
своју политику“, поручио је 
председник Вучић.

Истакао је да Срби нису 
бројчано велики народ, али 
да су слободан и слободар-
ски народ који је желео сам 
да доноси своје одлуке и да 
ће тако увек бити, јер, како је 
рекао, нико не може да сло-
ми кичму српском народу.

„Можда би им све прошло, 
можда би им обојена рево-

луција прошла. А онда су 
направили кључну грешку. 
У свој тој великој агресији, 
огромним нападима, људи 
су видели да су кренули да 
нам руше државу. А све Ср-
бину можете да дирате, али 
имамо једну дивну особину, 
какву многи народи немају 
на свету. А то је кад нам неку 
државу дирне и када видимо 
да хоће да нам сруше државу, 
тада се сви ујединимо, тада 
сви кренемо за нашом тро-
бојком црвено-плаво-белом и 
не дамо никоме да нам сруши 
државу“, рекао је председник 
Вучић и обећао грађанима да 
ће се борити да Србија буде 
међу три најбрже растуће 
економије у Европи.

„Потребно је да будемо 
уједињени, снажни и да гура-
мо нашу земљу напред. Зато 
је важно да имамо планове 
и да говоримо о свему. Ва-
жно је да брзо добијемо нову 
владу, да министри буду пос-
већени, а да функционери 

разговарају са народом, да се 
боре за народ, а не за себе“, 
истакао је председник.

На великом скупу гово-
рили су и студент медицине 
у Београду Милош Павло-
вић, студенткиња медицине 
у Нишу Марија Станковић, 
професор Филозофског фа-
култета у Нишу Мирослав 
Пешић, председник Републи-
ке Српске Милорад Додик, 
отац трагично страдале Го-
ранке Раца у паду надстреш-
нице у Новом Саду Ђуро 
Раца, као и учетељица Дајана 
Рашкај из Лазаревца, мајка 
детета оболелог од цистичне 
фиброзе, које је добило лек о 
трошку државе.

Након говора председника 
Александра Вучића и овација 
огомног броја људи који су 
дошли да га чују и виде, уп-
риличен је и спектакуларни 
ватромет са крова Народне 
скупштине, Главне поште и 
околних зграда, који се видео 
из свих делова Београда.

ПОКРЕТ ЗА НАРОД И ДРЖАВУ ОДРЖАО ЈЕ ТРОДНЕВНИ НАРОДНИ СКУП 
У ЦЕНТРУ БЕОГРАДА НА КОЈЕМ СЕ ОКУПИЛО ВИШЕ ОД 150.000 ЉУДИ НЕ ДАМО СРБИЈУ

наставак са стране 7

гРађани ПоПуњаВају 
ПРистуПнице за чланстВо у 

ПокРету за сРПски наРод и дРжаВу

на скуПу је уПРиличен богат култуРно-уметнички ПРогРам

гРомогласним 
аПлаузом ПоздРаВљени 

су студенти који желе 
да уче и који се 

месецима боРе за 
ПоВРатак на Факултете
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НОВА ВЛАДА РЕПУБЛИКЕ СРБИЈЕ
Кандидат за пред-

седника Владе Ђуро 
Мацут доставио је 

Скупштини Србије пред-
лог за састав Владе Србије 
са биографијама предло-
жених чланова Владе. У 
новом кабинету мандата-
ра Мацута има нових име-
на, а неки дугогодишњи 
министри више неће има-
ти функцију. Нова Влада 
имаће 25 министарстава 
и укупно 30 министара, 
међу којима је пет без 
портфеља.

Премијер у техничком 
мандату Милош Вучевић 
изјавио је да је кључну реч, 
када је реч о саставу вла-
де, имао мандатар Ђуро 
Мацут, али и да је он, као 

председник Српске на-
предне странке, заједно са 
Аном Брнабић и Синишом 
Малим, учествовао у делу 
разговора и формирању 
новог тима.

„Очекујем нову енер-
гију, оптимизам, мислим 
да нам је потребна нова 
Влада, у смислу да је то 
пут изласка из кризе. Ђуро 
Мацут има велико живот-
но искуство, направио је 
велику каријеру. Наравно 
да ће у влади бити и људи 
из политике, биће нових 
људи, али и старих у сми-
слу оних који су већ били 
министри. Очекујем нови 
оптимитзам, али и поли-
тичку стабилност“, рекао 
је Милош Вучевић.

Министар 
здравља

златибоР лончаР

Министар за јавна 
улагања

даРко глишић

Министар иностраних
послова

маРко ђуРић

Министар 
правде

ненад Вујић

Министар за рад, 
запошљавање, борачка и 

социјална питања

милица ђуРђеВић 
стаменкоВски

Министар унутрашње 
и спољне трговине

јагода лазаРеВић

Министар државне управе 
и локалне самоуправе

снежана ПауноВић

Министар за људска 
и мањинска права и 
друштвени дијалог

демо беРиша

Министар 
просвете

дејан Вук 
станкоВић

Министар науке, 
технолошког развоја 

и иновација

академик 
бела балинт

Први потпредседник 
Владе и министар 

финансија

синиша мали

Потпредседник Владе и 
министар унутрашњих 

послова

иВица дачић

Потпредседник Владе и 
министар привреде

адРијана месаРоВић

Министар 
одбране

бРатислаВ гашић

Министар рударства и 
енергетике

дубРаВка ђедоВић 
ХанданоВић

Министар за бригу 
о породици и демографију

јелена жаРић 
коВачеВић

Министар пољопривреде, 
шумарсва и водопривреде

дРаган гламочић

Министар информисања 
и телекомуниција

боРис бРатина

Министар грађевинарства, 
саобраћаја 

и инфаструктуре

александРа дамјаноВић 
соФРонијеВић

Министар заштите 
животне средине

саРа ПаВкоВ

Министар за европске 
интеграције

немања стаРоВић

Министар 
спорта

зоРан гајић

Министар 
културе

никола селакоВић

Министар за бригу 
о селу

милан кРкобабић

Министар туризма 
и омладине

Хусеин мемић ноВица тончеВ ђоРђе милићеВић усаме зукоРлић ненад ПоПоВић татјана мацуРа

М И Н И С Т Р И  Б Е З  П О Р Т Ф Е Љ А

ПРимоПРедаја 
ПРемијеРске дужности:

милош ВучеВић 
и ђуРо мацут
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Н А Р О Д Н А  С К У П Ш Т И Н А  Р Е П У Б Л И К Е  С Р Б И Ј Е

Светски познати лекар 
ендокринолог и про-
фесор на Медицин-

ском факултету у Београду 
проф. др Ђуро Мацут, као 
мандатар за састав нове Вла-
де Србије, представио је свој 
експозе на седници Народне 
скупштине Републике Србије 
15. априла. Сутрадан, заједно 
са новим члановима Владе, 
др Мацут свечано је положио 
заклетву и постао председ-
ник Владе Републике Србије.

У излагању експозеа, по-
ручио је да је Србија умор-
на од блокада и протеста, и 
истакао да је основни зада-
так да институције система 
функционишу у пуном капа-
цитету, те да ће његова вра-
та бити отворена 24 часа се-
дам дана у недељи. Мацут је 
експозе почео речима „На-
роде, српски...“, цитирајући 

кнеза Милоша Обреновића 
којима се овај обратио тада-
шњој скупштини.

„Од дана када ми је пред-
седник Републике Алексан-
дар Вучић учинио част да 
предложим свој кабинет и 
нову Владу Србије, чуо сам 
питања ко је Ђуро Мацут. 
Дошао сам у овај дом наше 
државотворности да кажем 
народним представницима 
и грађанима да сам човек и 
син свог народа, љубитељ 
нашег рода и ако добијем 
вашу подршку, ваш прави-
тељ и ваш брат“, рекао је 
Мацут.

Мандатар за састав нове 
Владе Србије поручио је и 
да бисмо сигурним кораком 
корачали у будућност, енер-
гично морамо радити на хар-
монизацији односа у нашем 
друштву.

МАНДАТАР ЗА САСТАВ НОВЕ ВЛАДЕ 
СРБИЈЕ ђУРО МАЦУТ ПРЕДСТАВИО 

ЕКСПОЗЕ С Р Б И Ј А  Ј Е  у м О Р Н А  О Д 
Б Л О к А Д А  И  П О Д Е Л А

Моја врата биће отворена 
24 часа, седам дана у недељи, 
да решавамо сва отворена питања 
на добробит државе и народа

Позивам на хитност у поступању, 
Србија не може да чека

„У претходном периоду 
видели смо запањујуће из-
ливе беса и мржње. У нашој 
историји и у народу остала 
је кроз векове молитва Богу 
да нам подари слогу и једин-
ство. И наша химна, која је 
заправо молитва, говори о 
томе да Господ сложи српску 
браћу драгу на сваки диван 
славан рад и да ће слога бити 
пораз врагу и најјачи српству 
град. То је гесло и то је наша 
химна. То мора бити наша 
карактеристика. Ту слогу 
изградићемо као вредност 
дијалогом, толеранцијом, 
радом и изградњом система 
вредности који сви морамо 
делити са озбиљношћу, али 
и одлучношћу“, поручио је 
Мацут.

Реформа образовања

Показало се, додао је он, 
да прво морамо да реформи-
шемо наше образовање.

„Првенствено због тога 
што су кључни чиниоци 
образовања ученици и сту-
денти. Њима градимо и ос-
тављамо државу. Њихова 
усмерења и деловања треба 
да буду етична и правична, 
са изграђеним радним на-
викама, новим и актуелним 
знањима, али и да поштују 
универзалне вредности, а 
то су ауторитет старијих и 
њихова животна искуства. 
Мора да се зна ко је ученик, 
ко студент, а ко професор. 
Каква ће нам бити будућ-
ност ако будемо добили 

међу најмлађом нашом по-
пулацијом још једну поделу? 
Србија је уморна од подела. 
Србија је уморна од блока-
да. Нико нема и не сме има-
ти више права од другог и то 
је једина мера вредности“, 
рекао је Мацут.

Задатак - да 
институције 
функционишу 
у пуном капацитету

Према његовим речима, 
основни задатак нове Владе 
Србије јесте да институције 
система функционишу у пу-
ном капацитету.

„Као универзитетски про-
фесор који је прошао сва уни-
верзитетска звања, веома сам 

добро упућен у предности 
и недостатке нашег образо-
вног система. Ситуација коју 
имамо показала је да у овој 
области морамо одмах да 
делујемо и да мењамо много 
тога. Мора да се зна и да се 
поштује да су генерације и 
генерације гинуле и страдале 
да бисмо ми имали данашњу 
Србију слободну и независну. 
Да бисмо имали државу. Др-
жаву која је светиња. Коју су 
генерације пре нас градиле и 
стварале. Србија је светиња 
због свих жртава које су за њу 
пале и због свих оних које тек 
треба да се роде. Светиња је и 
зато што је она једини начин 
да живимо у слободи“, нагла-
сио је Мацут.

Додао је да су протести и 

незадовољства природна ма-
нифестација младости, али 
не и блокаде и ускраћивање 
права другима да раде, да се 
школују и да живе нормално.

„Када другоме ускраћује-
те права на кретање или 
школовање, онда постајете 
узурпатор слобода других. 
Моја обавеза је да сва неза-
довољства расправимо на 
свим Уставом и законима 
дефинисаним форумима и 
да подржимо нашу младост 
у њиховим настојањима, али 
све у складу са Уставом и 
законима, и то тако да нико 
нема права више од других. 
За мене, као професора, сви 
студенти су исти и сви су 
наша деца. У том смислу, 
функционисање институција 
система, пре свега школа и 
универзитета, моји су први 
приоритет. Наглашавам да 
нам је на овом пољу неоп-
ходна саборност да изврши-
мо реформу образовања на 
начин да се овакве поделе 
више никад не понове, да 
праштамо ако треба и да се 
измиримо зарад Србије“, по-
ручио је мандатар.

Следи реформа 
и у области науке

Додао је да подржава став 
претходног премијера Ми-
лоша Вучевића у погледу 
редефинисања Закона о уџ-
беницима.

„Наша деца морају да имају 
најквалитетније образовна 
средства у кључним предме-
тима од националног значаја, 
које ће креирати наши најпо-
штованији стручњаци и ти уџ-
беници морају бити једнаки 
на целокупном простору Ср-
бије. Та реформа свакако ће 
обухватити поље образовања 
и поље науке. Дошло је време 
да грађани виде резултате од 

примењене науке, да пројек-
те које финансира држава 
коначно видимо у пуној при-
мени на корист свих грађана. 
Стиче се утисак да се забора-
вља да образовање и наука 
треба првенствено да служе 
целокупном нашем друштву. 
То важи за универзитете, ин-
ституте и друге стручне ор-
ганизације. Нико ту не може 
да буде независан и издвојен 
од нашег народа, него управо 
том народу да буде на распо-
лагању и његове проблеме 
да решава у складу са својим 
компетенцијама“, објаснио је 
Мацут.

Mоја врата биће 
отворена 24 часа, 
седам дана у недељи

У контексту реформи одно-
са и рада са омладином, ман-
датар је рекао да ће предло-
жити формирање савета при 
Влади Србије, којим ће лично 
руководити, а који би коор-
динирао и водио политику 
афирмисања младих тале-
ната наше земље, од којих у 
будућности треба да имамо 
националну и државну елиту.

„Уколико задобијем ваше 
поверење, поручујем свима 
да су моја врата отворена 24 
часа, седам дана у недељи, 
да решавамо сва отворена 
питања на добробит државе 
и народа. И сам ћу ићи где 
год кажу да треба да дођем 
да разговарамо. Позивам и 
молим на хитност у посту-
пању, јер Србија не може у 
недоглед да чека и ова ствар 
се мора решити хитно. Окле-
вати нећемо и не смемо“, из-
међу осталог поручио је ман-
датар Мацут, који је затим 
наставио представљање свог 
експозеа образлажући пла-
нове и будуће потезе Владе 
Србије по областима.
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- Било је потребно да се у први план истакну 
млади људи који су као за правду, за 
нормалност. Отрежњење ће доћи када се 
буде видело да иза тих милозвучних, 
а празних парола, стоји гола борба за власт. 
Ово је кренуло у циљу промене власти, 
а резултат је да је са политичке сцене 
збрисана парламентарна опозиција

»

Седница Народне скупштине Републике Ср-
бије, на којој су изабрани нови чланови Вла-
де Србије, прошла је мирно, уз уобичајено 

оштру расправу, за разлику од претходне седнице 
када су посланици опозиције правили хаос, гађали 
своје колеге из власти димним бомбама, флашама, 
прскали их пеном из ПП апарата и тако повредили 
неколико народних посланика.  

Члана Председништва СНС и шефа Посланичке 
групе СНС Миленка Јованова питамо да ли га је 
изенадио миран ток последње седнице, с обзиром 
на то колико је насилна била претходна седница, 
на шта он одговара да, након три године прове-
дене у Скупштини са људима из опозиције, мало 
тога може да га изненади.

- Релативно брзо смо изабрали Владу. За свега 
дан и по рада, што је у неким другим ситуацијама 
било незамисливо. Међутим, то што су исти људи, 
пре само месец дана, од Скупштине направили 
бојно поље, а сада били релативно мирни, говори 
да немају апсолутно никакву идеју како да воде 
политичку борбу унутар институција. Ни на овој 
седници нису се бавили политиком, већ вређањем, 
оговарањем и трачарењем, тако да је ту све  мање 
више по старом.

Шта се то променило у међувремену што је 
умирло посланике опозиције?
- Ништа. Можда су само уочили да је њихово на-

сиље изазвало опште згражавање у Србији. Али, 
ни то не мора да буде случај. Погрешно је тражити 
некакву логику и рационалност у њиховим одлу-
кама. Једоставно, тако им дошло, а шта ће се деси-
ти идући пут, верујем да ни сами не знају.

Шта се то догодило нашем друштву па смо 
дошли дотле да се изненађујемо ако неко не 
проводи насиље и ако се пристојно понаша?
- Догодило се то да се на опозиционој страни 

политичке сцене не налазе политичари, већ тај-
куни, пропали новинари, активисти невладиног 
сектора и психијатријски случајеви. Ових по-
следњих је, нажалост, највише. Чак и они који су 
имали некакво политичко искуство, нису били у 
првом плану у својим тадашњим странкама. Сада 
су, међутим, ти некадашњи епизодисти постали 
„лидери“. На све то додајте и њихову фасцинацију 
мишљењем такозване Твитер заједнице и потребу 
да се тој групи екстремиста и фанатика додвора-
вају и ето одговора на питање.

Много просторија СНС је демолирано, много 
активиста и функционера је нападнуто вер-
бално и физички. Са чим сте се Ви лично су-
очавали у претходних шест месеци?
- Након што су умало изазвали трагичне после-

дице нападом на посланице Јасмину Обрадовић и 
Соњу Илић и повредили двадесет и пет наших по-
сланика, након што су организовано и дивљачки 
линчовали људе у Нишу, мислим да би било неу-
кусно да причам о стварима које сам доживео, јер 
ништа није било ни близу тога. Верујем да сваки 
члан странке може да прича о некој врсти насиља 

кроз коју је прошао или кроз 
које су му пролазили члано-
ви породице, али сам уверен 
да ће нас то учинити јачим 
и још чвршће повезати са 
странком и политиком пред-
седника Вучића.

Како видите тактику 
председника Алексан-
дра Вучића у борби са 
обојеном револуцијом 
која се проводи у нашој 
земљи већ пола године?
- Мислим да би свако дру-

ги у неком тренутку показао 
нервозу и повукао потез који 
би изазвао катастрофалне по-
следице за нашу земљу и да је 
једино председник Вучић био 
у стању да спречи реализа-
цију плана да се у Србији иза-
зове грађански рат.

У претходном периоду 
постало је део фолклора 
да се говори како „пред-
седник Вучић није над-
лежан за нешто“. За шта 
су конкретно надлежни 
студенти у нашој земљи? 
Одакле они црпу убеђе-
ност да су позвани да 
уређују државу и то га-
зећи Устав и кршећи све 
законе?
- Студенти су надлежни да 

уче, али су мудро одабрани 
да буду гурнути у први план 
покушаја обојене револуције 
у Србији. Сетите се да је и 
раније било много покушаја 
да се студенти прикажу као 
носиоци неких акција против 
власти. На сваким протести-
ма се то покушавало. Сада је, 
захваљујући ректорима, де-
канима и професорима, то у 
одређеној мери и успело. Они 
који иза кулиса повлаче поте-
зе врло добро знају да никога 
не би покренули на акцију по-
зивима да стану иза Ђиласа, 
Алексића, Поноша, Лазовића 
или неког од Јовановића. Било 
је потребно да се у први план 
истакну млади људи, који уз-
гред крију свој идентитет, и 
да се шаљу поруке као са из-
бора за мис света. Они су, као, 
за правду, за нормалност итд. 
Свако се лако идентификује 
са тим. Отрежњење ће доћи 

када се буде видело да иза тих 
милозвучних, а празних паро-
ла, стоји гола борба за власт. 
А неки ће у њима препознати 
нову политичку снагу којој ће 
дати своје поверење. У сваком 
случају, све ово јесте кренуло 
у циљу промене власти, али 
је резултат да је са политичке 
сцене збрисана парламентар-
на опозиција.

Како смо дошли дотле да 
су професори, декани и 
ректори постали довољ-
но дрски да крену у раза-
рање образовног система 
земље? Како се то зауста-
вља и шта је казна за так-
во понашање?
- Очигледно да су од оних 

који управљају овим проце-
сом добили гаранције да за 
своје ангажовање неће трпе-
ти последице. Убеђен сам да 
ће се на тежи начин уверити 
да су били обманути и да ће 
у складу са законом одгова-

рати за свако кршење закона 
које су предузели.

Какав утисак је на Вас 
оставио велики народни 
скуп „Не дамо Србију“ и 
да ли је он био нека врс-
та прекретнице у развоју 
догађаја?
- Свакако да јесте. Из више 

разлога. Прво, потпуно је пала 
у воду лаж коју су месецима 
понављали да председника 
Вучића нико не подржава и 
слично. Сетите се да је и сам 
председник позивао јавност 
да обрати пажњу како се у 

Шолаковим медијима или на 
РТС-у крије присуство народа 
на скуповима којима он при-
суствује и да се то ради да би 
се послала порука да га више 
нико не подржава и да је цео 
народ против њега. Сада више 
присуство народа нису мог-
ли да сакрију. Друго, посла-
та је порука да је СНС, након 
пет месеци лудачких напада, 
прогона, вређања и слично, 
способна да окупи стопеде-
сет хиљада људи, што значи 
да смо на ногама издржали 
све ударе. И треће, људи су 
са скупа отишли задовољни 
и охрабрени. То је најважнија 
разлика између нашег скупа и 
опозиционог скупа петнаес-
тог марта. Они су са свог скупа 
отишли разочарани и као по-
кисли, јер нису опослили оно 
због чега су дошли, а дошли су 
да на улици промене власт, а 
како чујемо, било је и озбиљ-
них планова да се ликвидира 
председник Вучић.

Шта очекујете од нове 
Владе Србије, од пре-
мијера ђура Мацута и 
министара?
- Да се ухвати укоштац са 

свим изазовима које Србија 
има. На унутрашњем плану 
Влада мора да се супротста-
ви обојеној револуцији и да 
се бори за интересе Србије на 
Косову и Метохији. На реги-
оналном плану да се бори за 
очување Републике Српске и 
мира у Босни и Херцеговини. 
Да помогне Србима у Црној 
Гори да заштите своје инте-
ресе и одбране се од насртаја 

црногорских националиста и 
антисрпских шовиниста. Да 
се супротставља покушајима 
дестабилизације Србије који 
долазе из Загреба, Сарајева, 
Тиране... Да се настави ев-
ропски пут Србије, али и да се 
чувају традиционално добри 
односи са Русијом и Кином, 
као и да се ради на даљем 
унапређењу односа са САД. 
Нашу позицију свакако до-
датно компликују међусобни 
односи великих сила, јер го-
тово све очекују да се мање 
земље определе и прате њи-
хову политику, а не да имају 
своју. Ми, захваљујући пред-
седнику Вучићу, водимо своју 
политику и то тако мора и да 
се настави. Додатни изазов 
за Владу је што све наведено 
мора да се ради истовреме-
но и нема простора да се од-
ређују приоритети, јер је све 
приоритет. У сваком случају, 
као што сам рекао и током 
расправе, нова Влада ће имати 
апсолутну подршку посланика 
СНС све док се држи политике 
коју је дефинисао и уобличио 
председник Вучић. Кључни и 
темељни елемент те политике 
је слободна, самостална, суве-
рена и независна Србија.

Колико ће се наше 
друштво опорављати од 
свега што нам се дого-
дило и да ли ћемо имати 
трајне последице?
- Јако дуго. Унели су лу-

дачке поделе у земљу. Свађа-
ли су децу са родитељима, 
децу међусобно. Сетите се 
ситуације у којој су тера-
ли сина Милоша Вучевића 
да протестује против оца. 
Нетрпељивост и мржњу су 
посејали међу колегама на 
послу, у породицама, у сва-
ком сегменту друштва. Зато 
ће бити потребно време да 
све те ожиљке зацелимо и сву 
ту мржњу превазиђемо. Ипак, 
лично, никада нећу ни опро-
стити ни заборавити то што 
су радили са децом. И борићу 
се до последњег даха да мон-
струми који су на тако нешто 
били спремни, никада не буду 
у прилици да одлучју о било 
чему у нашој земљи.

МИЛЕНКО ЈОВАНОВ, 
шеф Посланичке групе СНС 

у Скупштини Србије

СВЕ УДАРЕ ИЗДРЖАЛИ СМО НА НОГАМА

- На опозиционој страни 
политичке сцене нису политичари, 
већ тајкуни, пропали новинари, 
активисти невладиног сектора и 
психијатријски случајеви. Ових 
последњих је, нажалост, највише. 
Чак и они који су имали некакво 
политичко искуство, нису били 
у првом плану у својим тадашњим 
странкама. Сада су, међутим, ти 
некадашњи епизодисти постали 
„лидери”

»
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Током првог дана сабора, 
председник Владе у технич-

ком мандату и председник СНС 
Милош Вучевић уручио је зах-
валнице студентима који желе 
да уче и који су од 6. марта у 
Пионирском парку, а чији глав-
ни захтев је наставак наставе 
на факултетима.

МИЛОШ ВУчЕВИЋ ПРЕДСЕДНИК СРПСКЕ НАПРЕДНЕ СТРАНКЕ

Председник Српске 
напредне странке 
Милош Вучевић 

изјавио је да постоји пот-
реба за унутрашњим ре-
формама унутар странке 
и позвао на политичку и 
друштвену одговорност.  
Вучевић је истакао да су 
неки људи, иако формал-
но део власти, „забили 
нож у леђа“ СНС-у.

„Морамо да разумемо и 
неке људе који су учест-
вовали у протестима од 
новембра прошле године, 
да су негде видели не-
правду, лично разочарање, 
да су видели некога ко је 
припадник моје странке 
да се понаша отуђено. Ти 
људи нису против државе, 
не желе да изгубимо КиМ, 
Републику Српску, али 
желе да виде праведније 
друштво. То ако СНС не 
разуме и не крене у унутра-
шње реформе, постојаће 
проблем у будућем време-
ну“, рекао је Вучевић.

Он је поручио да се при-
ближава тренутак када ће 
морати да се инсистира 
на одговорности свих који 
крше закон.

„Без тога, постајемо 
саучесници урушавања 
државе, јер се показује 
да правне норме не важе. 
Први пут да видимо да ту-
жилаштво и суд инсисти-
рају на пуном капацитету 
процеса против новосад-
ске терористичке групе, 
односно на примени нор-
ми“, истакао је он.

Осврнуо се и на недав-
не блокаде Медицинског 
факултета у Београду, али 
и на друге извршене или 
планиране блокаде, наво-
дећи да је реч о тероризму.

„Они су имали идеју да 
угрозе све авионе који се 
налазе на небу изнад Ср-
бије. То је чист тероризам. 
У којој држави би се то 
трпело? За тако нешто мо-

рате да одговарате“, пору-
чио је председник СНС-а.

Вучевић је оценио да је 
председник Александар 
Вучић мета напада јер 
представља препреку ру-
шењу Србије.

„Рушећи Вучића они 
руше Србију. Зато је он 
мета, јер је он препре-
ка да сруше Србију. Зато 
му руше породицу, да би 
њега оставили самог. То 
је њихова агенда“, навео 
је Вучевић и додао да је 1. 
новембра прошле године 
понудио оставку председ-
нику Републике, али да о 
томе није раније говорио.

„Онда смо имали чи-
тав низ догађаја који су 
отежавали позицију др-
жаве“, рекао је и указао 
и на инцидент у Новом 
Саду који се догодио ноћ 
након конференције на 
којој су председник Вучић, 
председница Народне 
скупштине и он позвали на 
дијалог.

„Блокадери су напали 
једну од наших канцела-
рија. Наши момци су на-
правили грешку - ишли 
су даље за блокадерима, 
дошло је до физичког об-
рачуна на удаљености од 
500 метара од просторија. 

То се десило у мом родном 
граду. Ја сам рекао да пре-
ко тога не могу да пређем, 
да морамо да покажемо 
виши политички ниво“, 
рекао је.

Према његовим речи-
ма, Влада је у таквом ам-
бијенту дошла до лимита 
и нова Влада је требало да 
буде састављена од нових 
људи.

„Некада морате да при-
хватите и објективну од-
говорност. Надам се да 
ће то бити модел пона-
шања у Србији, да постоји 
политичка и друштвена 
одговорност“, истакао је 
Вучевић.

Он је нагласио да није 
поднео оставку како би 
постао министар.

„Нисам варао људе. Ако 
сам вратио мандат, то је 
мој чин, а ја ћу да се ба-
вим странком“, поручио 
је и изнео тврдњу да су 
одређени страни саговор-
ници предлагали председ-
нику Вучићу да опозицији 
уступи власт у појединим 
градовима.

„Показују шта мисле о 
Србији, да нисмо држава 
него да они кажу ко ће где 
да влада“,  закључио је Ву-
чевић.

НА ВЕЛИКИ ПЕТАК СА СТУДЕНТИМА У ПИОНИРСКОМ ПАРКУ

Председник Србије Александар 
Вучић и председник Српске 

напредне странке Милош Вуче-
вић посетили су на Велики петак 
студенте који желе да уче у Пио-
нирском парку и однели им обоје-
на васкршња јаја. Офарбана јаја, 
посне слатке и слане посласти-
це и васкршње украсе донеле су 
и представнице Удружења жена 
„Мимоза“ из Нових Бановаца, Уд-
ружења „Банатско Ново Село“, 
Удружења жена из Долова и Удру-
жења жена „Вршчанке.

Председник Владе Ср-
бије у техничком ман-

дату Милош Вучевић дру-

жио се са грађанима на пла-
тоу испред Дома народне 
скупштине током сабора 

„Не дамо Србију“, на којем 
је представљен Свенародни 
покрет.

ЗАХВАЛНИЦЕ 
НАЈБОЉИМА

ДРУЖЕњЕ СА ГРАђАНИМА НА САБОРУ

РУШЕЋИ ВУчИЋА, 
ОНИ РУШЕ СРБИЈУ

Зато је он мета, јер је препрека 
да сруше Србију
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ИНТЕРВЈУ

Месец дана после 
срамних напада ху-
лигана из редова 

блокадера и опозиције на 
чланове Српске напредне 
странке у Нишу, међу којима 
је био и градоначеник овог 
града Драгослав Павловић, 
а у којима је повређено не-
колико људи, питамо градо-
наченика Павловића какве је 
ситуација у овом граду и ко-
лике су поделе међу народом 
због свеукупне политичке 
ситуације.

- Ниш је град свој пут ка ста-
билности упркос изазовима 
које доноси сложена поли-
тичка ситуација. Без обзира 
на оно што се десило, остајем 
посвећен идеји да Ниш буде 
место где се поштују сви неза-
висно од њихових политичких 
уверења - каже Павловић на 
почетку разговора за „СНС 
Информатор“ и објашњава:

- Политичке поделе постоје, 
као и у сваком демократском 
друштву, а посебно су биле 
видљиве током протеклих 
месеци кроз протесте и по-

литичке активности. Моја по-
рука је увек била да насиље 
и сукоби нису решење. Инци-
денти попут оних од 21. марта, 
када су се десили напади на 
присталице Српске напредне 
странке и мене, показали су да 
постоји мала група људи која 
прибегава насиљу, али да су 
они убедљива мањина у граду 
и да не представљају карактер 
и менталитет Нишлија. Већи-
на грађана, а то показују ре-
акције и поруке подршке које 
сам добио после тог немилог 
догађаја, жели мир, дијалог и 
сарадњу. Поделе су присутне, 
али верујем да су оне мање 
дубоке него што се то поне-
кад приказује. Нишлије су 
поносне на свој град и уверен 
сам да можемо превазићи не-
сугласице кроз фокус на оно 
што нас спаја - жељу за бољим 
Нишем.

Који догађаји су претхо-
дили насиљу 21. марта? 
Да ли је било најава да ће 
доћи до таквог терора?
- Насиље 21. марта било је 

кулминација политичких тен-

зија које су се појачавале у пре-
тходним данима, недељама и 
месецима. Пре овог догађаја, 
Ниш је, као и остатак Србије, 
био суочен са политичким 
протестима, укључујући 
студентске демонстрације. 
Ови протести су често били 
праћени оштром политичком 
реториком и покушајима опо-
зиционих група да изазову 
нестабилност у земљи. Да 
ли је било најава о насиљу? 
Несумњиво, постојале су 
индикације да се ситуација 
забрињавајуће захуктава. Већ 
од уторка, 18. марта, неке са-
мозване вође опозиције су на 
друштвеним мрежама и кроз 
јавне иступе најављивале ра-
дикалне акције, укључујући 
позиве на насиље и „чишћење 
смећа“, што је додатно ство-
рило атмосферу напетости. 
Упркос свим нашим напорима 
да скуп СНС-а протекне без 
проблема, екстремистичке 
групе су искористиле прили-
ку да изазову хаос. Напад на 
учеснике скупа и мене, укљу-
чујући тешке повреде наших 
суграђанки Данијеле Крстић 
и Тамаре Милић, показује да 
је реч о унапред планираном 
насиљу, а не спонтаном инци-
денту како су они покушали 
да прикажу.

Како је изгледао тај дан 
и то вече?
- Дан је почео уобичајено, 

припремама за трибину СНС 
на којој је требало да гово-
ре наши високи званичници. 
Током дана најављивали су 
протесте и објављивали све 
гласније претње на друштве-
ним мрежама. Одређене 
групе, предвођене неодго-
ворним опозиционим лиде-
рима, позивале су на насиље 
и на обрачун са политичким 
противницима. Били смо у 
контакту са безбедносним 
службама, како бисмо осигу-
рали да скуп протекне мирно. 
Како је дан одмицао, тензије 
су расле. Током поподнева 
примећени су мањи скупови, 
а део опозиционих активиста 
покушавао је да провоцира 
грађане и створи немире. Са 
друге стране, велики број 
Нишлија дошао је да подржи 
наш рад и поруке јединства. 
Током вечери, ситуација је 
ескалирала и службе су про-

цениле да одржавање скупа 
није безбедно, те смо поче-
ли да се разилазимо. Група 
очигледно организованих 
насилника извршила је напад 
на нас, учеснике скупа. Иако 
сам и сaм био мета физич-
ког напада, најтрагичније ми 
је то што су тешке повреде 
претрпеле жене присутне на 
скупу, попут Данијеле Крстић 
и Тамаре Милић, које су бру-
тално нападнуте. Коришћене 
су каменице, палице, јаја и 
други предмети, а насилници 
нису бирали мете, нападајући 
све који су им се нашли на 
путу. Безбедносне снаге су 
брзо реаговале, али неколико 
људи је већ било повређено. 
Након инцидента, град је био 
у шоку, а добили смо огромну 
подршку суграђана који су 
осудили ове догађаје и изра-
зили солидарност са напад-
нутима. Једно је сигурно: ос-
таће уписано да су неки хули-
гани тукли жене у Нишу. Тај 
дан никада нећу заборавити 
- не само због насиља којем 
смо били изложени, већ због 
снаге заједнице која је пока-
зала да Ниш неће поклекнути, 
као што никада и није пред 
страхом и насилницима.

Колико људи је укупно 
повређено и какве су по-
вреде?
- Према званичним инфор-

мацијама из Универзитетског 
клиничког центра Ниш, у Ур-
гентни центар примљено је 
шест особа, четири мушкар-
ца и две жене. Једна жена 
је задобила потрес мозга и 
друге повреде, због чега је 
задржана на лечењу. Остали 
пацијенти су, након пружене 
медицинске помоћи, упућени 
на кућно лечење, уз препору-
ку за даље прегледе код мак-
силофацијалног хирурга због 
природе повреда (посекоти-
не, модрице и трауме). По-
себно су забрињавајући били 
напади на Данијелу Крстић 
и Тамару Милић, које су по-
гођене каменицама. Даније-
ла Крстић је задобила тешке 
повреде главе. Према сао-
пштењу МУП-а, укупан број 
повређених био је већи, са не-
колико десетина лица која су 
задобила повреде различитог 
степена. Прецизнији подаци 
нису у потпуности објављени, 

јер су повреде евидентиране 
и ван званичних медицинских 
установа.

Да ли су санкционисани 
починиоци насиља?
- Битно је нагласити да 

су надлежни органи одмах 
предузели мере како би се 
идентификовали и санк-
ционисали починиоци. По-
лиција је привела више осо-
ба осумњичених за учешће 
у насиљу. Истрага је у току, 
а надлежно тужилаштво 
ради на прикупљању до-
каза. Према саопштењима 
МУП-а, идентификовано је 
неколико појединаца који 
су директно учествовали у 
бацању каменица, воде и 
других предмета, а против 
њих су поднете кривичне 
пријаве због изазивања 
опште опасности, насил-
ничког понашања и нано-
шења телесних повреда. 
Као градоначелник, инсис-
тирам на томе да правосуд-
ни систем мора да делује 
брзо и ефикасно, како би 
се осигурало да починиоци 
буду адекватно санкциони-
сани. Ово није само питање 
правде за жртве, већ и по-
рука да насиље неће бити 
толерисано у Нишу. Град-
ска власт подржава рад по-
лиције и тужилаштва и оче-
кујемо да ће сви одговорни 
сносити последице својих 
дела у складу са законом.

Како ове догађаје комен-
таришу грађани Ниша?
- Грађани Ниша су, у вели-

кој мери, дубоко потресени 
и забринути због насилних 
догађаја 21. марта. Према 
реакцијама које добијам из 
разговора са суграђанима и 
порука подршке које ми још 
увек стижу, али и на основу 
јавних коментара, већина 
Нишлија осуђује насиље и 
сматра да оно не сме бити 
начин за изражавање поли-
тичких ставова. Напади на 
жене изазвали су најснаж-
нију осуду међу суграђани-
ма, јер се тако нешто никада 
до сада није десило у нашем 
граду.

Колико Вам је значила 
подршка председника Ср-
бије Александра Вучића и 

председника странке Ми-
лоша Вучевића?
- Подршка председника 

Србије Александра Вучића 
и председника СНС Милоша 
Вучевића била је од непро-
цењивог значаја. Њихова 
снажна и недвосмислена 
осуда насиља, као и подрш-
ка коју су пружили чланови-
ма странке, свим грађанима 
Ниша, као и мени самом, 
дала нам је снагу да остане-
мо чврсти у одбрани мира, 
стабилности и демократских 
вредности. Председник Ву-
чић је показао да стоји уз 
Ниш у тешким тренуцима, 
што је додатно ојачало пове-
рење грађана у институције. 
Његова порука да насиље не 
може бити одговор на поли-
тичке несугласице и даље 
одјекује међу Нишлијама. 
Такође, председник Вучевић, 
као лидер странке, пружио је 
снажну подршку нашим на-
порима да наставимо са ре-
ализацијом развојних проје-
ката и очувањем јединства у 
граду, што је кључно за даљи 
напредак. Ова подршка није 
била само политичка, већ и 
морална, јер је показала да 
нисмо сами у борби против 
насиља и покушаја дестаби-
лизације. 

ДРАГОСЛАВ ПАВЛОВИЋ,
градоначелник Ниша

НИКАДА НЕЋЕМО ЗАБОРАВИТИ ДАН 
КАДА СУ ХУЛИГАНИ ТУКЛИ ЖЕНЕ

НАСТАВАК 
ВАЖНИХ 
ПРОЈЕКАТА

Како коментаришете из-
бор нове Владе Србије и 
ђура Мацута за премије-
ра?

- Избор нове Владе Ср-
бије, на челу са Ђуром Ма-
цутом, дочекан је у Нишу са 
оптимизмом и надом да ће 
донети политичку стабил-
ност и наставак развојних 
пројеката који су од кључ-
ног значаја за наш град и 
целу земљу. Очекујем да ће 
нова Влада пружити подрш-
ку нашим пројектима, попут 
даље модернизације ин-
фраструктуре, привлачења 
инвестиција и унапређења 
здравственог и образовног 
система. 

ДОњА ГРАДИНА

ДАН СЕЋАњА НА ЖРТВЕ 
ЗЛОчИНА ГЕНОЦИДА НДХ 

У КОНЦЕНТРАЦИОНОМ 
ЛОГОРУ ЈАСЕНОВАЦ

ана сећања на жртве 
злочина геноцида НДХ 
у концентрационом 
логору Јасеновац обе-

лежен је у Спомен-подручју 
Доња Градина, а церемонији 
су присуствовали предста-
вници државног врха Репу-
блике Србије и Републике 
Српске. Председник Србије 
Александар Вучић, том при-
ликом, рекао је да је поносан 
на то што се још једну годину 
заредом мења судбина Срба 
коју су им други наменили.

„Мењајући себе, осигура-
вамо будућност нашег наро-
да, супротстављајући се они-
ма који су нам судбину нес-
танка наменили, показујемо 
да ћемо живети“, нагласио је 
председник Вучић.

Наводећи да је Црвена ар-
мија ушла у Аушвиц, нагла-
сио је да у Јасеновац нико ни-
када није ушао док све није 
било готово у целој Европи 
и свету. Због тога је група од 
неколико стотина логораша 

скупила сав свој очај, претво-
рила га у храброст и јурнула 
у слободу. Подсетио је да је 
све почело у лето 1941. годи-
не, када је логор формиран, 
наводећи да је НДХ имити-
рала нацистичку Немачку и 
њене логоре, а при томе је 
била суровија, неретко и гро-
тескна у тој својој суровости 
и болеснија од оригинала 
који је следила. Истакао је да 
је у том логору пуне четири 
године постојао само један 
задатак - да буде убијено 
што више Срба, Јевреја и 
Рома.

„На територији НДХ у Ја-
сеновцу, Градишки, Пагу, Ја-
довну, по јамама у покољима 
током Другог светског рата 
убијено је готово милион 
Срба“, истакао је председник 
Србије и навео да ће у Доњој 
Градини и у Београду бити 
изграђени величанствен ме-
моријални центар који ће нас 
подсећати на овај страшни 
део наше историје.

Д
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У рубрици 
СНС Панорама 
обавештавамо вас 
о активностима 
општинских и 
градских одбора СНС, 
током претходног 
месеца, у циљу 
бољег живота наших 
суграђана
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1

У Стубленици је 
урађена реконструк-
ција нисконапонске 
мреже на подручју тра-
фостанице Стубленица 
3, извод ка Убу. Грађе-
вински радови обухва-
тају исправљање већ 
постојећих бетонских 
стубова, а електромон-
тажни радови обухва-
тају уградњу изолова-
ног самоносећег кабла 
у укупној дужини од 
око 550 метара.

1. Уб

РеконстРукција нисконапонске мРеже

2. ЛЕСКОВАц
посета пРедседника Вучића

Председник Србије Алек-
сандар Вучић разговарао је са 
грађанима у лесковачком На-
родном позоришту. Истакао је 
да Лесковцу недостаје још један 
велики инвеститор, на чијем до-
вођењу ће се интензивно радити, 
као и на изградњи путева и кана-
лизационе инфраструктуре. По-
водом Међународног дана жена, 
чланице Форума жена поделиле 
су руже и мотивационе поруке 

суграђанкама на тргу. Лесковац 
је био домаћин међународног 
стручног скупа „Фестивал права 
и социјалне заштите“. Градона-
челник Горан Цветановић при-
редио је Дан отворених врата за 
привреднике и Дан отворених 
врата за грађане. Лесковац до-
бија нови вртић у насељу Стара 
сточна пијаца, чију изградњу фи-
нансира Министарство просвете 
уз подршку Светске банке.

4. ИНђИЈА
поклони за сугРађанке

Чланови МО Бешка, Крче-
дин, Нови Сланкамен и Инђија 
честитали су Дан жена су-
грађанкама на штандовима 
и приликом кућних посета. 
Поклони који су овом прили-

ком подељени обезбеђени су 
личним донацијама чланова и 
симпатизера СНС. Активисти 
ОО одржавају инфо штандове, 
разговарају са суграђанима и 
деле „СНС Информатор“.

3. бАчКИ ПЕтРОВАц
дРужење на 
штандоВима
Уз помоћ Покрајинског секре-

таријата за спорт и омладину, 
постављена је нова подлога на 
спортски терен у Маглићу. Та-
кође, набављени су одбојкаш-
ки стубови са мрежом и сајлом, 
метални голови и кошаркашка 
конструкција. Поводом Свет-
ског дана шума, Водопривредно 
друштво „Дунав“ организовало 
је садњу дрвећа у предшколским 
установама у Бачком Петровцу, 
Бачкој Паланци , Бачу и Оџацима. 
Акцију су подржали и председ-

ник СО Бачки Петровац Мицхал 
Хатала и председница Општине 

Виера Крстовски. Након посете 
председнице Крстовски Удру-

жењу пољопривред-
ника, договорена 
је боља сарадња са 
Пољочуварском служ-
бом. Организована је 
трибина посвећена 
безбедности мотоцик-
листа у саобраћају. 
Редовно су одржавани 
састанци ОО, инфор-
мативни штандови, 
акције разговора са 
грађанима и акције 

поделе „СНС Информатора“.

5. СРбОбРАН
шалтеР за пРедузетнике
Како би се унапредио ам-

бијент за пословање и под-
стакао развој предузетништва 
малих и средњих предузећа, 
отворен је Шалтер за преду-
зетнике. Споразум о сарадњи 

Привредне коморе Србије и 
Општине потписали су пред-
седник Општине Радивој Де-
бељачки и директорка сектора 
за предузетништво у ПКС Бра-
нислава Симанић.

6. КАњИжА
поклони 
за даме
Активисти и функ-

ционери ОО СНС Кањи-
жа честитали су Међу-
народни дан жена су-
грађанкама и поделили 
цвеће на штанду. Посеб-
не поклоне припремили 
су за страначке колеги-
нице и борце за бољу и 
лепшу Србију.

Чланови ОО СНС учествовали су у конвоју подршке 
председнику Александру Вучићу кроз град Врање. У 
конвоју је било више од 100 возила из којих су биле 
истакнуте заставе Републике Србије и Српске напред-
не странке. Функционери странке вршили су пријем 
грађана у страначким просторијама и разговарали о 
њиховим проблемима.

8. бЕЛА ПАЛАНКА
ХуманитаРни туРниР

Одржан је хуманитарни турнир у малом фудбалу 
„Срце за све“, а прикупљена средства од котизације, 
продајног базара и наградне лутрије намењена су деци 
са сметњама у развоју и инвалидитетом, корисницима 
услуге „лични пратилац“. Председник ОО СНС Горан 
Миљковић захвалио се свим учесницима.

7. бУЈАНОВАц
конВој подРшке

9. ЗРЕњАНИН
позоРишна пРестоница сРбије
Премијерним извођењем представе у 

склопу програма „Позоришне престони-
це Србије“, Зрењанин улази у титуларну 
годину, у којој ће представити програме 
под слоганом „Меандри града - Токови 
културе“. Заменик градоначелника Саша 

Сантовац посетио је градилиште ауто-пу-
та Београд – Зрењанин - Нови Сад, надо-
мак Мужље, и уверио се у напредак радова. 
Многобројни чланови ГО СНС и месних од-
бора Доситеј Обрадовић, Вељко Влаховић, 
Соња Маринковић, Жарко Зрењанин и Ни-

кола Тесла разговарали су са комшијама о 
будућим активностима и пројектима. Та-
кође, активисти месних одбора Шумица, 
Мала Америка, Томашевац, Вељко Влахо-
вић и Соња Маринковић организовали су 
информативне штандове и дружили се са 
суграђанима. У оквиру обележавања Дана 
сећања на жртве НАТО агресије, предста-
вници ГО СНС положили су венце на спо-
мен-обележје.
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СНС ПАНОРАМА БРИГА О ГРАЂАНИМА
10. ЛАПОВО
обележен дан општине

Председник Општине Бобан 
Миличић и председница СО Ми-
рела Раденковић честитали су 
суграђанима Дан општине, који је 
свечано обележен у општинским 
просторијама.

11. ПОжАРЕВАц
ноВи километРи путеВа

Полагањем венаца на споменик 
„Слобода“, обележена је 26. го-
дишњица НАТО агресије на СРЈ. 
Председник Србије Александар 
Вучић посетио је Пожаревац где 
је одржан скуп подршке у Спорт-
ском  центру. „Преузећемо на себе 
реконструкцију старог дела бол-
нице, у шта ће бити уложено 20 
милиона евра. У марту крећемо у 
реконструкцију пута Пожаревац - 
Пољана од 9,5 километара“, рекао 
је председник Вучић и додао да је 
остало да се уради још локалних и 
регионалних путева. Председник 
је отворио за саобраћај нових 32 
километара пута, од ауто-пута до 
Пожаревца и од Великог Градишта 
до Голупца, а кинески извођач 
радова најавио је да ће брза са-
обраћајница до Голупца бити за-
вршена до краја године. Председ-
ник је обишао и пољопривредно 
газдинство породице Милошевић 
у Дрмну и најавио оштрију борбу 
против фалсификата меда. Пово-
дом Дана жена, чланови ГО СНС 
организовали су коктел за даме, 
на којем се обратио председник 
ГО Миодраг Степановић.

12. жАбАРИ
ноВо Возило за јкп

Расписани су јавни конкурси за 
доделу средстава црквама и тра-
диционалним верским заједни-
цама и културно-уметничким 
друштвима. Заменик председника 

Општине Саша Беговић потписао 
је уговор са министром без порт-
феља задуженим за развој недо-
вољно развијених општина Нови-
цом Тончевим којим су обезбеђена  
средства за набавку новог терет-
ног возила за ЈКП „Комуналац“.

15. ГОЛУбАц
попРаВка кРоВоВа

У МЗ Сладинац поправљен је 
кров на Дому културе и на прос-
торији у којој је смештена сточна 
вага. Такође, постављене су нове 
решетке за одвод атмосферских 
вода на каналу у МЗ Винци.

16. ПРОКУПљЕ
снс каРаВан 
кРоз гРад

Око 150 аутомобила са чијих 
прозора су се вијориле заставе 
Републике Србије и Српске на-
предне странке, продефиловало 
је Прокупљем. Уз звук сирена, 
дугачка колона кренула је од 
Спортске хале до Kасарне, па 
отуд назад кроз град, до Гарића, 
а онда и до нове Индустријске 
зоне. „Овим караваном желе-
ли смо да поздравимо наше су-
грађане и да покажемо колико 
волимо нашу земљу и наш град. 

Младима желимо да поручимо 
да се образују и да у свом граду, 
у својој земљи, нађу запослење 
јер држава никада више није из-
двајала за децу и омладину, од 
разних субвенција током шко-
ловања до покретања сопстве-
ног бизниса, повољних кредита 
за станове и слично“, рекли су 
учесници овог каравана који је 
пријатно изненадио многе жи-
теље Прокупља, а посебно мла-
де. Циљ скупа била је подршка 
држави и председнику Алексан-
дру Вучићу на путу нормализа-
ције ситуације у Србији.

17. СУбОтИцА
ноВи аутобуси

Новим аутобусима унапређен 
је јавни превоз кроз модел јавно-
приватног партнерства. Уговор 
предвиђа да концесионар у року 
од највише 18 месеци обезбеди 
55 нових возила емисоне кла-
се ЕУРО 6, од којих ће 50 возила 
бити укључено у редован градски 
и приградски превоз, док ће пре-
осталих пет служити као резерва. 
Већ је пуштено у рад 31 возило, а 
сва возила опремљена су савре-
меним системима, укључујући 
видео надзор, систем за електрон-
ску наплату карата и за бројање 
путника. У организацији Спорт-
ско-борилачког клуба „Спартак-
Енпи“, одржан је 26. Супер Енпи 
куп који је окупио више од 1.000 
такмичара из Словачке, Немач-
ке, Црне Горе, Румуније, Северне 
Македоније, Републике Српске и 
Србије.

19. СОМбОР
РазгоВоР са гРађанима 
на штандоВима

Град ће ускоро бити богатији 
за две нове бициклистичке стазе. 
Градоначелник Антонио Ратковић 
и члан Градског већа Ђорђе Зорић 
обишли су радове на изградњи 
бициклистичке стазе у улици 12. 
Војвођанске ударне бригаде. По-
стављена је додатна сигнализација 
на пешачким прилазима и прелази-
ма. Градоначелник Ратковић, зајед-
но са чланом Градског већа Огње-
ном Андринчином, уприличио је 
пријем за боксерку Драгану Јова-
новић, која је на Светском првен-
ству освојила бронзану медаљу. 
Положени су венци на споменик 
палим херојима и жртвама НАТО 
агресије. У Бездану је свечано от-
ворено реновирано позориште зах-
ваљујући иницијативи и средстви-
ма Савеза војвођанских Мађара и 
Мађарског националног савета. У 
организацији Националне службе 
за запошљавање, одржан је Сајам 
запошљавања, образовања и при-
вреде. Свакодневно су реализова-
ни информативни штандови, а са 
суграђанима су разговарали пове-
реници ОО Душанка Голубовић и 
Антонио Ратковић.

20. СМЕДЕРЕВО
ноВости у 
индустРијској зони

У Министарству привреде пот-
писан је уговор о финансирању 
пројекта који се односи на линијско 
инфраструктурно опремање, од-
носно изградњу вакуумске фекалне 
канализације у индустријској зони. 
Уговор, у вредности од око 380 
милиона динара, потписала је гра-
доначелница Јасмина Војиновић са 
министарком  привреде Адријаном 
Месаровић. Влада Србије прогла-

сила је ову изградњу за пројекат од 
посебног значаја за Србију.

21. цРНА тРАВА
посета газдинстВу Воји-
ноВић

Председник Србије Александар 
Вучић, у оквиру посете Јабланич-
ком управном округу, посетио је 
Црну Траву, а домаћини су били 
чланови породичног газдинства 
„Војиновић“ из села Златанце. У 
разговору са Аном, најмлађим чла-
ном породице, упознао се са њи-
ховом делатношћу прикупљања 
и прераде шумских плодова, и 
плановима за бављење етно тури-

змом. Председник Вучић сусрео 
се и са мештанима и члановима 
општинског руководства.

23. УжИцЕ
ВодотоРањ на тВРђаВи

„Радови на реконструкцији во-
доторња на тврђави Стари град 
одвијају се предвиђеном динами-
ком и биће завршени до почетка 
августа“, истакла је градоначелни-
ца др Јелена Раковић Радивојевић 
приликом обиласка. У организа-
цији Удружења ветерана ратова 
деведесетих, служен је помен и 
положени су венци на спомен обе-
лежје, чиме је обележена 26. го-

дишњица почетка НАТО агресије 
на СР Југославију. Град ће са 51 ми-
лион динара подржати пољопри-
вреднике за набавку сточних грла, 
механизације и опреме. Поводом 
Међународног дана жена, члано-
ви ГО СНС и председница др Јеле-
на Раковић Радивојевић дамама су 
поделили цвеће на коктелу у стра-
начким просторијама. Одржан је 
састанак Уније жена ГО СНС. Лука 
Аврамовић нови је председник Са-
вета за младе ГО, а изабрани су и 
нови чланови. И током марта ор-
ганизовани су пријеми грађана.

24. ВРАњЕ
пРијем гРађана

Потпредседник ГО СНС др Сло-
бодан Миленковић организовао 
је пријем грађана у страначким 
просторијама, заједно са чланови-
ма градског и страначког руковод-
ства. На десетине наших суграђана 
имало је прилику да изнесе своје 
проблеме, запажања и сугестије.

25. НОВА ВАРОш
ноВа цистеРна за Воду

Нова Варош успешно се пред-
ставила на Сајму туризма у Бео-
граду. Општина Нова Варош из-
двојила је из буџета 10 милиона 
динара за подстицај запошља-
вања, с тим да ће се овај износ 
ребалансом повећати уколико 
буде већег интересовања. На-
бавку цистерне за пијаћу воду, 
вредне 19 милиона динара, која 
ће бити од велике помоћи током 
ванредних ситуација изазваних 
несташицом воде, помоћи ће 
Кабинет министра задуженог за 
унапређење развоја недовољно 
развијених општина. Објављен 
је позив пољопривредницима да 
се пријаве на конкурс за пласте-
нике.

14. НОВИ САД

саРадња гРада и апВ
Градоначелник Жарко 

Мићин ненајављено је оби-
шао радове на регенерацији 
бунара БХД 5 на изворишту 
Ратно острво, који ће дупли-
рати издашност бунара. 
Градоначелник Мићин дру-
жио се, поводом Дана жена, 
са члановима Удружења 
пензионера. Министарка 
привреде Адријана Ме-
саровић и градоначелник 
Мићин потписали су уговор 
за изградњу саобраћајнице 
и комуналне инфраструкту-
ре у делу Радне зоне Север 
1. Мићин је разговарао и са 
председницом Покрајин-
ске владе Мајом Гојковић о 
заједничким инвестиција-
ма у Ош „Ђура Јакшић“ у 
Каћу, изградњи новог обеј-
кта Ош „Милош Црњан-
ски“, новој фускултурној 
сали Гимназије „Лаза Костић“, 
уређењу парка код Спенса, из-
градњи водовода и канализа-
ције у више улица, реконструк-
цији Алмашког краја... Градона-

челник је угостио руководство 
аутомобилске индустрије из 
шангаја, која треба да започне 
у Новом Саду градњу своје прве 
фабрике у Европи. Чланови свих 
месних одбора организовали 

су пултове на више локација, а 
поводом Међународног дана 
жена активисти су делили руже 
дамама. Активисти МО Будиса-
ва покосили су траву око терена 
у Спортском центру.

13. АРАНђЕЛОВАц
пакети и дРВа за сугРађане
У сарадњи са Комесарија-

том за избеглице и миграције, 
Oпштинa је поделила пакете 
хране за 40 породица и дрва за 
огрев за 30 породица. Том при-
ликом, присутне је поздравила 
заменица председника Општине 
Невена Ирић, представници Ко-
месаријата и локалне самоупра-
ве, након чега су посетили две 
породице у селу Бања. Завршена 
је реконструкција цевовода Ка-
чер - Гараши чиме је унапређен 
транспорт сирове воде од црпне 
станице ка Гарашком језеру и 
омогућено стабилно водосна-
бдевања Аранђеловца. У току су 
завршни радови на реконструк-
цији моста у МЗ Гараши. Такође, завршени су 
груби радови на изградњи новог објекта вртића 

„Сунце“ и постављена је вештачка трава на те-
рену за мини фудбал у Спортско-рекреативном 
центру.

22. ГОРњИ МИЛАНОВАц
ноВе машине

18. ВЛАДИМИРцИ

цВеће за сугРађанке
Одржане су седнице ОО СНС 

на којима се разговарало о ак-
туелној политичкој ситуацији у 
земљи, осуђено је насилничко 
понашање опозиције и пружена 
је подршка политици председни-
ка Србије Александра Вучића и 
СНС. У просторијама ОО одржа-
вају се разговори са грађанима у 
присуству страначких и локалних 
функционера. Редовно се одржа-
вају штандови на којима се дели 
„СНС Информатор“ и страначки 
промотивни материјал. Поводом 
Осмог марта, на штанду су по-
дељени каранфили припадница-
ма лепшег пола. У МО Скупљен 
уручен је пакет помоћи породици 
која се налази у стању социјал-
не потребе. Седници МО Јазовник при-
суствовао је председник ОО и председник 

Општине др Горан Зарић и разговарао са 
члановима странке. Потписани су уговори 
за финансирање у области спорта. Општи-

на и Туристичка организација организова-
ле су осмомартовски излет за све припад-
нице лепшег пола.

Председник Општине Дејан 
Ковачевић, поводом Дана жена, 
организовао је коктел за све 
даме запослене у општинској 
управи, а након тога суграђан-
кама је делио цвеће на Тргу. 
Урађена је пројектна докумен-
тација за замену водоводне 
мреже на Мачковом путу. Код 
Министарства за јавна улагања 
аплицирали смо са пројектима 
реконструкције водоводне мре-

же улицама Кнеза Александра, 
Драгише Николића и Церској. 
Возни парк ЈП за изградњу бо-
гатији је за два скипа. На позив 
Удружења за одбрану ћирили-
це „Добрица Ерић“, председник 
Ковачевић уручио је награду 
која је установљена у част на-
шег великог родољуба и песни-
ка. Полагањем венаца на Брду 
мира, обележена је годишњица 
НАТО бомбардовања.

жаРко мићин и маја гојкоВић



ГРАД БЕОГРАД
СНС ИНФОРМАТОР 139/2025  |  2524 |  СНС ИНФОРМАТОР 139/2025

СНС ПАНОРАМА БРИГА О ГРАЂАНИМА

28. МАЛИ ЗВОРНИК
почињу са Радом 
логопед и дефектолог

На конкурсу Кабинета мини-
стра без портфеља задуженог за 
унапређење развоја недовољно 
развијених општина, наша Општи-
на добила је средства за куповину 
хидрауличне платформе за рад 
на висини. Локална самоуправа 
обезбедиће услове за рад лого-
педа и дефектолога. Председник 
Општине Зоран Јевтић рекао је 
да ће ова услуга бити омогућена 
из буџета локалне самоуправе, уз 
подршку Канцеларије Уједињених 
нација за пројектне услуге и Владе 
Швајцарске.

29. ЗАЈЕчАР
посета даРка глишића

Министар за јавна улагања 
Дарко Глишић обишао је почетак 
радова на реконструкцији Дома 
културе у Рготини. Амбасада Ја-
пана у Србији донирала је Граду 
Зајечару и ЈКП „Зајечар“ комби-
новану машину, која ће служити 
за уклањање дивљих депонија и 
за радове на топловодној мре-
жи. Члан Председништва Бошко 

Ничић и председник ГО СНС Ми-
лан Станковић посетили су Дом 
културе у Халову и разговарали 
са мештанима, а затим обишли и 
нове асфалтиране деонице пута. 
Поводом Међународног дана 
жена, активисти су честитали 
празник суграђанкама, а уз кафу 
разговарали су са суграђанима на 
штандовима.

30. КОВИН
планоВи за РазВој 
туРизма

Председник Србије Алексан-
дар Вучић посетио је Ковин и 
разговарао са председницом 
Општине Виолетом Оцокољић, 
која га је дочекала испред Спорт-
ско-рекреативног центра код 
вештачког језера Шљункара. 
Обилазећи Јужнобанатски округ, 
истакао је да је његова идеја да 
се Бела Црква, део Алибунара и 
део Ковина, на које се наслањају 
и туристички капацитети Вршца, 
прогласе за места од посебног 
стратешког значаја за развој ту-
ризма, где би држава уложила 
доста новца. Хуманитарна ор-
ганизација „Лајфлајн Чикаго“ и 
принцеза Катарина Карађорђе-

вић упутили су вредне музичке 
инструменте школи у Мраморку. 
Пригодним манифестацијама, об-
лежили смо Светски дан поезије. 
У Центру за културу отворена је 
изложба посвећена Небојши Гло-
говцу.

32. бАч
заједнички пРојекти

Председница Општине Лела 
Милиновић угостила је представ-
нике удружења „Српска диплома-
тија“ Ивана Стефановића и Жељкa 
Пантића. Тема састанка била је 
могућност организовања првог 
заједничког пројекта који ће има-
ти хуманитарни карактер. Пред-
ставници ДВД „Бач“ присуствова-
ли су Скупштини ДВД „Валпово“ 
у Хрватској. Два друштва везује 
иста година оснивања, 1887. годи-
на, али и свестрани фрањевац Ма-
тија Петар Катанчић који је у Бачу 
завршио фрањевачки новицијат и 
примио име Петар.

33. ЛАЈКОВАц
убедљиВо на 
избоРима за саВете 
месниХ заједница

ОО СНС Лајковац заседао је 
пет пута, а теме састанка била су 
актуелна дешавања на републич-
ком и локалном нивоу. Једна од 

тема били су и избори за савете 
месних заједница који одржа-
ни 16. марта. Кандидати које је 
подржала СНС убедљиво су по-
бедили, освојивши сва места у 
саветима. Састанке су одржали 
и МО Лајковац 5, Јабучје Старо 
Село, Јабучје Шеринка и Придво-
рица. Штанд је одржаван редов-
но, а активисти и функционери 
разговарали су са суграђанима, 
делили „СНС Информатор“ и 
пропагандни материјал. Посебно 
је организован штанд за Осми 
март, на којем су суграђанкама 
дељене руже. На више места вр-
шена је санација ударних рупа и 
шахти на путевима. У МЗ Непри-
чава почела је изградња капеле. 
Радови се изводе и на енергет-
ској санацији у Предшколској 
установи „Лептирић“, и то на 
крову, фасади, столарији, плафо-
нима и подовима.

34. ПЕЋИНцИ
ноВи ВРтић у обРежу

У току су радови на комплет-
ној реконструкцији и доградњи 
вртића у Обрежу, а према речима 
директорке ПУ Аните Волчевски 
овај објекат отворен је пре 40 
година и од тада није било зна-
чајнијих улагања у одржавање. 
„Комплетно реконструишемо 
постојећих 780 квадрата просто-

ра, а са дограђених 350 квадра-
та, добијамо четири нове собе и 
проширену салу за децу. Поред 
тога, добијамо и ново ограђено 
и безбедно двориште са дечјим 
игралиштем“, рекла је Волчевски. 
Укупна вредност инвестиције је 
174 милиона динара, а средства 
је обезбедило Министарство за 
јавна улагања.

38. ОСЕчИНА
поклони за даме

Чланови ОО СНС обележили 
су Дан жена делећи припадни-
цама лепшег пола руже и при-
годне поклоне. Такође, органи-
зован је састанак у Горњем Цр-
ниљеву где су председник ОО 

Никола Томић и потпредседник 
Светозар Гачић разговарали са 
грађанима.

39. ВЕЛИКА ПЛАНА
пРолећно уРеђење гРада

На иницијативу председника 
Општине Страхиње Павешковића, 
Општинска управа потписала је 
уговор са Ветеринарском стани-
цом о пружању услуге стерили-
зације, обележавања и вакцина-
ције паса уклоњених са улица. У 
току је пролећно уређење града, 
обнова хоризонталне сигнали-
зације и кречења фасада. У ОШ 
„Карађорђе“ одржана је додела 
Сретењских новчаних награда, 
које Општина традиционално уру-

чује најбољим ученицима. Такође, 
награде су уручене ученицима 
ОШ „Радица Ранковић“ у Лозови-
ку и Техничке школе „Никола Те-
сла“ у Великој Плани. Делегација 
Општине положила је венце на 
спомен-чесму борцима палим од 
1990. до 1999. године.

40. ЛОЗНИцА
бРојне стРаначке 
актиВности

Редовно је, сваке седми-
це, одржаван штанд на коме 
је суграђанима дељен „СНС 
Информатор“ и пропагандни 
материјал. На штанду су били 
присутни повереник ГО Жељко 
Марјановић,  функционери и 

активисти. Штанд је одржан и 
на две локације у Варош Лешни-
ци и испред просторија странке 
поводом Дана жена, где су су-
грађанкама подељени слаткиши 
и цвеће. Завршен је први круг 
обилазака чланства у свих 56 
месних одбора и започињемо 
други круг разговора са грађа-
нима и решавања актуелних 
проблема са којима се сусрећу. 
Повереник Марјановић, заједно 
са сарадницима, одржао је низ 
пријема грађана у страначким 
просторијама. Такође, два пута 
седмично одржавају се састанци 
Повереништва на којима се, уз 
редован рад и активности одбо-
ра, прате и актуелна политичка 
дешавања.

26. НИш
Велики инфРастРуктуРни 
РадоВи

31. ВРњАчКА бАњА
дРужење на бањској пРоменади

Коалиција окупљена око СНС 
однела је убедљиву победу 
на изборима за савете месних 
заједница. Поводом Међуна-
родног дана жена, наши активи-
сти делили су „СНС Информа-
тор“ и каранфиле на штанду на 
Променади. Родитељима деце 
рођене у 2024. години подеље-
но је 200 ауто-седишта, а уру-
чили су их председник Општи-
не Бобан Ђуровић и председник 
СО Иван Радовић. Поводом 
Светског дана шума, активисти 
ОО и Савета за заштиту живот-
не средине очистили су смеће 

на старом путу за Гоч. Пово-
дом обележавања Дана сећања 
на страдале у НАТО агресији, 
одржана је комеморативна све-
чаност на Тргу културе. Заврша-
вају се радови на ограђивању 
дворишта вртића „Колибри“. 
Врњачка Бања била је домаћин 
Светског школског првенства у 
шаху, које је окупило 470 такми-
чара из 43 земље. Првенство је 
отворио министар спорта Зоран 
Гајић. Наставили смо са актив-
ностима одржавања састанака 
месних одбора и савета, као и са 
пријемом странака.

Настављена је из-
градња постројења 
за пречишћавање 
отпадних вода у По-
повцу, вредности 
више од 80 милиона 
евра, а нови систем 
значајно ће побољ-
шати еколошке стан-
дарде и омогућити 
прикључење околних 
насеља на канализа-
циони систем. Ради 
се на проширењу ка-
нализационе мреже у 
насељима Габровац, 
Хум, Јелашница и Ча-
мурлија. Реконстру-
ишу се Господска 
улица, Ђуке Динића 
и Рузвелтова у Ниш-
кој Бањи. Изградњом 
модерних унутра-
шњих саобраћајница булевар-
ског типа и водоводне и кана-
лизационе мреже, настављено је 
са опремањем радне зоне Север 
2, у којој је компанија „ЦТП“ за-

вршила свој први објекат, који 
ће користити компанија „Филип 
Морис“, и почела изградњу дру-
гог за немачку компанију „Боге“, 
а италијански Аристон убрзано 
гради своју зграду.

27. НИш - ПАЛИЛУЛА
РазгоВоРи о очуВању здРаВља
Чланови Савета за здрав-

ство сваког викенда обила-
зе палилулска насеља и са 
својим комшијама разговарају 
о актуелним темама у области 

здравства и информишу их о 
дешавањима у нашем граду и 
бесплатним превентивним пре-
гледима у здравственим уста-
новама.

КАНЦЕЛАРИЈА ЗА КОСОВО И МЕТОХИЈУ

Минутом ћутања и пола-
гањем венаца на споменик 
Браће Милић, представници 
Канцеларије за КиМ, Привреме-
ног органа Косовске Митровице 
и Српске листе обележили су 26. 
годишњицу од почетка НАТО 
агресије и одали почаст жртва-

ма. Венац је испред Канцеларије 
за КиМ положила помоћница 
директора Милена Парлић. Та-
кође, директор Канцеларије 
за КиМ Петар Петковић при-
суствовао је обележавању го-
дишњице Мартовског погрома у 
Храму Светог Саве.

манифестација 
„гРачаница у будимпешти”

зимоВање за децу са ким

Директор Канцеларије за 
КиМ Петар Петковић присуство-
вао је у главном граду Мађарске 
манифестацији „Грачаница у 
Будимпешти“, у оквиру које је 
уприличен пригодан културно-
уметнички програм и отворена 
изложба фотографија Пришти-
не, Призрена, Липљана и Гра-

чанице, под називом „Слике 
животе“ из збирке Албера Кана, 
чувеног француског филантро-
па с почетка 20. века. Гостима 
су се, у препуној сали Текелија-
нума, представиле школа ба-
лета Дома културе „Грачаница“ 
и вокална солисткиња Анђела 
Доганџић.

Уз подршку Канцеларије за 
КиМ и организације „Осмех на 
дар“, и ове године малишани из 
централног Косова и Метохије 
боравили су четири дана на Ко-
паонику. Захваљујући човеку ве-
ликог срца бившем боксеру Мар-
ку Николићу и Канцеларији за 

КиМ, на Златибору је обезбеђен 
тродневни боравак за 38-ро 
деце из Осојана, Бања, Горажде-
вца, Сувог Грла и Црколеза. Та-
кође, Канцеларија за КиМ и МК 
Група организовали су зимовање 
за 30 најбољих ученика са КиМ у 
хотелу „Гранд“ на Копаонику.

35. ЛЕПОСАВИЋ
полагање Венаца

Полагањем венаца на споме-
ник настрадалим херојима, обе-
лежена је 26. година од почетка 
НАТО агресије на СРЈ. У при-
суству великог броја гађана, на 
спомен-обележје венце су поло-
жили чланови породица, пред-

ставници локалне самоуправе, 
члан Председништва Српске 
листе Славко Симић, председ-
ник Привременог органа Зоран 
Тодић и помоћница директора 
Канцеларије за КиМ Милена 
Парлић.

36. ГРАчАНИцА
беле Руже у спомен на стРадале
Обележена је 21. годишњица 

погрома над Србима на Косову 
и Метохији, парастосом, пола-
гањем белих ружа код инста-
лације „Missing“ и споменика 
жртвама, као и комеморативном 
академијом. Помоћница дирек-

тора Канцеларије за КиМ Миле-
на Парлић изјавила је да свуда 
у свету март месец наслућује 
ведрину и доноси мирис првог 
пролећног цвећа, а да само у Ср-
бији опомиње на злочин и мири-
ше на тугу која се не заборавља.

37. КОСОВСКА МИтРОВИцА
годишњица нато агРесије
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41. КРУшЕВАц

бРојне стРаначке 
актиВности
Одржана је радионица „Јавни наступ 

и вештине говорништва“ коју је водио 
потпредседник ГО Зоран Томић. Чланови 
Уније младих и Савета за здравство органи-
зовали су трибину поводом Недеље борбе 
против канцера. У Крушевачком позоришту 
отворена је традиционална изложба цвећа, 
а ГО СНС организовао је дружење поводом 
Осмог марта. Члан СНС постала је Мирјана 
Ковачевић (73), а присутпнице за њу и њеног 
брата уручила је Драгана Баришић. Чланови 
ГО СНС делили су саднице ружа поводом  
Међународног дана жена. Чланови МО Па-
руновац и Уније жена, као и одборник Вели-
бор Јовановић организовали су Осмомартов-
ску чајанку. Чланице Уније жена доделиле 
су захвалнице најзаслужнијим дамама, које 
су својим ангажманом унапредиле положај 

жена у Расинском округу. Одржана је ак-
ција добровољног давања крви. Активисти 
су делили „СНС Информатор“ на штанду на 
Старој пијаци. Поводом Светског дана шума 
и Светског дана вода, одржана је заједнич-
ка акција уређења на Багдали. Положени су 

венци поводом Дана сећања на страдале у 
НАТО агресији. Свечано је отворен вртић у 
Ћићевцу, први након 70 година. Крушевац 
је посетио амбасадор Турске и разговарао са 
градоначелником Иваном Манојловићем и 
начелницом Градске управе Весном Анђелић.

42. КРАљЕВО
планоВи за даљи Рад

Одржано је више седница Град-
ског одбора, као и састанци свих 
месних одбора и редовне акције 
пријема грађана у страначким 
просторијама. Активисти ОО СНС 
свим дамама честитали су Осми 
март. Одржан је састанак Рашког 
и Моравичког округа СНС којем су 
присуствовали члан Председни-
штва СНС и координатор за Рашки 
округ Бранислав Маловић, замени-
ци координатора Бобан Бирманче-
вић, Владимир Мићић и Мирко Иг-

њатовић, као и начелници Рашког 
и Моравичког округа, председници 
градских и општинских одбора. На 
састанку су сумирани резултати 
рада ова два окружна одбора и до-
говорени планови за даљи рад.

44. ИРИГ
дани Вина

Одржани су 24. Дани вина у Ри-
вици са рекордним бројем прија-
вљених узорака вина. Кинеска 
компанија за производњу мемо-
ријиске пене „Healthcare“из Руме 
определила је вредну донацију за 
Дечју установу „Дечија радост“. 

Општина и Агенција за безбед-
ност саобраћаја организовали су 
поделу кацига за моторциклисте.

45. бЕчЕЈ
посета милоша 
ВучеВића

Председник СНС Милош Вучевић 
посетио је активисте ОО СНС и раз-
говарао о актуелним политичким 
догађајима и о страначким актив-
ностима.  Бечеј је, и ове године, био 
домаћин једне од најзначајнијих 
спортских манифестација у региону 
„Бечејске десетке“. Осмо издање 
трке окупило је више од 650 учесни-
ка из свих крајева Србије и околних 
земаља. У ОШ „Петефи Шандор“ 
отворена је просторија за медијску 
секцију за ученике који имају скло-
ности  ка новинарству. Уочи обеле-

жавања школског јубилеја, свечано 
је откривена двојезична табла уче-
ничке задруге „Пефи принт“, коју је 
финансирао Покрајински секрета-
ријат за образовање.

47. РАчА
успоРиВачи саобРаћаја

Традиционалном поделом цвећа, 
чланови ОО СНС честитали су 
Међународни празник жена својим 
суграђанкама. Како би унапреди-
ли безбедност деце у зони школе, 
Општина и Савет за безбедност са-
обраћаја поставили су успориваче 
саобраћаја и пратећу вертикалну 
сигнализацију у зони школе у Са-
ранову. Министарство за државну 
управу и локалну самоуправу дони-
рало је 20 лаптоп рачунара општин-
ској администрацији. Како би се што 

48. ОПОВО

пРедседник Вучић најаВио изгРадњу банатске пРуге
Током обиласка Јужнобанатског и По-

дунавског округа, председник Алексан-
дар Вучић посетио је пољопривредно 
газдинство Милоша Крецуља у Сефкери-
ну. Дочекали су га представници локалне 
самоуправе и грађани, а разговарало се о 
субвенцијама за пољопривреду. Такође, 
председница Општине Анка Симин Дамја-
нов представила је актуелне и планиране 
инфраструктурне пројекте. „Урадићемо 
најмодернији Дом здравља у Опову и Дом 
културе у Сефкерину, а онда ће нам оста-
ти атарски путеви и саобраћајнице у на-
сељима“, поручио је председник Вучић и 
најавио преговоре са Кинезима у вези са 
изградњом Банатске пруге која би спајала 
Панчево, Опово, Зрењанин, Ново Мило-
шево, Кумане, са краком према Кикинди, 
Суботици и Сомбору. Заједно са председ-
ником, у обиласку су били и председница 
Покрајинске владе Маја Гојковић и минис-
тири Александар Мартиновић и Андријана 
Месаровић.

ефикасније заштитила права грађа-
на, Општина је потписала Споразум 
о међуопштинској сарадњи којим 
је основана заједничка канцеларија 
заштитника грађана која ће убу-
дуће, осим у Крагујевцу, услуге пру-
жати и становницима Раче.

49. КНИЋ
пажљиВко и пРВаци 
учили о саобРаћају

Општина Кнић, у сарадњи 
са Агенцијом за безбедност са-
обраћаја, и ове године организо-

вала је кампању о безбедности 
деце у саобраћају. За све ученике 
првог разреда изведена је пред-
става  „Пажљивкова правила у 
саобраћају“, а организована је и 
Пажљивкова смотра, такмичење 
за предшколце, ученике првог и 
другог разреда.

51. КњАжЕВАц
магија источне сРбије

Председник Општине и 
ОО Милан Ђокић обишао је 
радове на комплексу базе-

на „Бањица“ који се реали-
зују кроз пројекат „Магија 
источне Србије“. Након по-
сете председника Србије 
Александра Вучића, обећа-
но улагање од 80 милиона у 
инфраструктуру резултираће 
проширењем садржаја на ба-

зену, изградњом аква парка и 
паркинг простора око базена, 
а великим инвестицијама по-
пут изградње хотела, а већ су 
завршени „wellness“ и „spa“ 
делови који ће побољшати 
квалитет здравствених и ту-
ристичких услуга.

43. КОВАчИцА
пРедседник Вучић 
РазгоВаРао са гРађанима

46. СРЕМСКИ КАРЛОВцИ
обележен дан жена

Председница Покрајинске 
владе Маја Гојковић, покрајин-
ски секретар за привреду и ту-
ризам Ненад Иванишевић и 
председник Општине Држен 
Ђурђић обишли су породичну 
фирму „Global Maxima System“, 
коју води Светлана Трајковић. 

Повод обиласка био је Дан жена 
и представљање женског пре-
дузетништва. Поводом Осмог 
марта, Ђурђић је обишао и Уд-
ружење пензионера и дамама 
поделио руже. Активисти OO 
делили су цвеће и честитали су-
грађанкама празник.

Председник Александар Ву-
чић, у оквиру обиласка Јужноба-
натског округа, обишао је Спо-
мен-кућу Мартина Јонаша. На са-
станку са грађанима у Дому кул-
туре, разговарао је о унапређењу 
путне инфраструктуре, гасифи-
кацији и санацији депоније у Са-
мошу. Посебна пажња посвећена 
је реконструкцији Дома културе 
у Падини и најављено је да ће 
ковачичка наива бити део срп-
ског павиљона на ЕКСПО 2027. 

У Идвору је обележено 90 го-
дина од смрти Михајла Пупина, 
а свечаности су присуствовали 
министарка Милица Ђурђевић 
Стаменковски, државни секре-
тар др Иван Бошњак и председ-
ник Општине Петар Вишњички. 
У скупштинској сали у Ковачици 
одржана је Општинска смотра 
рецитатора. Општина је распи-
сала јавни позив за финансирање 
посебних програма у области 
спорта.

50. ПРИбОЈ
подстицаји за младе

Поводом Дана општине, ло-
кална самоуправа наградила је 
16 својих талентованих студе-
ната са по 130 хиљада динара. 
Овог пролећа биће пошумље-
но 15,6 хектара и засађено 39 
хиљада садница смрче и црног 
бора на подручју Рештева и 
Лисје стене, у атару села При-
бојска Голеша. Током јесени, 
планску акцију пошумљавања 
настављамо на још 30 хекта-
ра, где ће се засадити још 75 

хиљада садница. Одржана 
је седма седница Скупштине 
општине Прибој. Фондација 
„Хумана срца“ гради кућу и 
шталу породици младог брач-
ног пара Комарица са троје 
деце, која је одлучила да се 
из града врати на село. Поред 
нове куће и штале, употпуниће 
се и сточни фонд. Фондација 
ће у овај пројекат уложити 
око 200 хиљада евра, док ће 
Општина урадити пут.

53. ПЕтРОВАц НА МЛАВИ
дечје игРаонице

Локална самоуправа издвоји-
ла је финансијска средства за из-
градњу и опремање нових дечјих 

играоница на отвореном у на-
сељима Везичево, Старчево, Во-
шановац, Ћовдин и Кладурово.

52. СВИЛАЈНАц
пакети са намиРницама
Подељено је 350 пакета са 

намирницама за кориснике 
Центра за социјални рад, у 
организацији Општине, Цен-
тра за социјални рад, Центра 
за бригу о породици и Цр-
веног крста. Општина и ове 
године организује наград-
но путовање за 30 ученика 
Средње школе „Свилајнац“ и 
Пољопривредно-ветеринарс-

ке школе. Удружење пчелара 
„Ресава“ и Општина орга-
низовали су традиционални 
пролећни Сајам пчеларства, 
пчелињих производа и опре-
ме. Општински Кориснички 
центар спроводи бесплатну 
припремну наставу за пола-
гање завршног испита и упис 
у средње школе за ученике 
осмог разреда.

александаР маРтиноВић, александаР Вучић и анка симин дамјаноВ
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55. КЛАДОВО
донација 
Владе јапана

На конференцији за нови-
наре у вили „Ружа“, председ-
ник Општине Саша Николић 
захвалио се Влади Јапана на 
донацији и великом зала-
гању на јачању пријатељства 
између народа Јапана и Ср-
бије. Пре тога, организована 
је примопредаја донације 
Владе Јапана кроз ПОПОС 
грант шему, у виду набавке 
едоскопског сета за Дом здра-
вља, који је био неопходан за 
квалитетну и правовремену 
здравствену дијагностику.

56. МАЛО цРНИЋЕ
осноВан саВет 
за поРодицу

Општина је основала Савет 
за породицу и демографију, 
у складу са препоруком Ми-
нистарства за бригу о селу. 
Председник Општине Мали-
ша Антонијевић сматра да ће 

Савет допринети спровођењу 
мера пронаталитетне поли-
тике, смањењу миграционог 
салда и омогућити јаснији 
увид у егзистенцијалне иза-
зове са којима се суочавају 
самохрани родитељи, више-
детне породице, самачка и 
старачка домаћинства ради 
пружања благовремене по-
моћи и подршке.

58. СтАРА ПАЗОВА
РеконстРукција 
путеВа

Реконструисано је неко-
лико путних праваца који 
су део великог пројекта 
који Општина спроводи по 
принципу јавно-приватног 
партнерства. Jeдан од већих 
подухвата је реконструкција 
пута Стара Пазова - Нови 
Карловци, а уређен је и пра-
вац Крњешевци - Угриновци, 
као и фрекветне улице Јана 
Сикоре, Његошеве, Хвјез-
дославове, Шафарикове, Јан-
ка Чмелика...

54. тРСтЕНИК
обележен дан жена

59. тРГОВИштЕ
одаВање поште стРадалима

57. тИтЕЛ
посета милоша 
ВучеВића
Општински одбор СНС Тител 

посетио је председник странке 
Милош Вучевић и разговарао са 
чланством о актуелним поли-
тичким дешавањима. Том прили-
ком, истакао је да смо сви заједно 
спремни да још више радимо да 
одбранимо и Војводину и Србију, 
и да не дозволимо да је врате у 
прошлост они који су је економ-
ски уништавали до 2012. године.

Чланови Уније жена и Уније 
младих, поводом Дана жена, 
поделили су суграђанкама 
прикладне поклоне, а руко-
водство странке разговарало 
је са грађанима. Настављају 

се радови на реконструкцији 
сеоских деоница путева. Ло-
кална самоуправа редовно 
комуницира са мештанима и 
асфалтира делове по приори-
тетима.

Трговиште је обележило 81 го-
дину од формирања Осме српс-
ке ударне бригаде. Најпре је, у 
присуству великог броја грађана 
и гостију, уприличено окупљање 
крај споменика на месту форми-
рања бригаде. Минутом ћутања 
одата је почаст свим погинулим 
борцима Осме српске бригаде. 

Присутни су били државни се-
кретар Зоран Антић, народни 
посланик Ненад Крстић, градо-
начелник Врања др Слободан 
Миленковић, командант 4. бри-
гаде Копнене војске пуковник 
Синиша Николић, представници 
братских општина, војске, БИА, 
полиције...

60. ВРшАц
посета пРедседника Вучића
Председник Србије Александар 

Вучић посетио је компанију „Це-
ланова агро“ у Вршцу. Одржан 
је први радни састанак поводом 
почетка израде пројекта ауто-пу-
та Панчево-Вршац-граница са Ру-
мунијом. Јубиларни десети Дани 
младих вина одржани су у Гуду-
рици. Освештана је и пуштена у 
рад нова капела у Орешцу. Влада 
Јапана донирала је Граду специја-
лизовано комунално возило вред-
но 126.000 евра. Вршачко језеро и 
Вршачки брег уврштени су у кли-
матска подручја од националног 
значаја. Издате су грађевинске 
дозволе за затворени базен и ре-
конструкцију стадиона. Очишће-
не су дивље депоније у четири 
насељена места. Потписан је уго-
вор за уређење каналске мреже 
и посађено је 160 садница сибир-
ског бреста. Градоначелница Драгана 
Митровић уписала се у Књигу жалости 
поводом трагедије у Македонији. Ге-
нерални конзулат Румуније обележио 

је Дане франкофоније. Одржан је Час 
историје у знак сећања на НАТО агре-
сију и обележен је Дан Народног позо-
ришта. Основан је Савет за породицу и 
демографију Града.

Чувени „jапанци“, 93 
аутобуса које је Влада 
Јапана 2003. године 
донирала ГСП „Бео-
град“, након 20 година 
службе на београдским 
улицама, отишли су 
заслужену пензију, а 
тим поводом одржана 
je свечана церемонија 
пензионисања на Кале-
мегдану.

Пензионисању ау-
тобуса, чија је карак-
теристика жута боја и 
налепница укрштених 
застава Јапана и Ср-
бије као симбол прија-
тељства два народа 
које траје 143 године, 
присуствовали су амба-
садор Јапана у Србији 

Акира Имамура, гра-
доначелник Београда 
Александар Шапић, 
и в.д. директора ЈКП 
„ГСП“ Зоран Шарац.

„Захвалио бих се Ја-
пану као градоначелник 
данас, али у име свих 
претходних градоначе-
лника и Београђана, не 
само на донацији коју 
су имали 2003. године 
у аутобусима, него и на 
разној другој помоћи 
коју су давали српском 
народу и Београду“, ис-
такао је Шапић и нагла-
сио да је главни град 
данас у процесу велике 
обнове читавог возног 
парка.

„Надам се да ћемо 

у следеће две, три 
године успети да за-
новимо читав наш 
возни парк који је, као 
што можете видети на 
улицама, све новији 
и да ћемо бити град 
са јавним превозом 
који нема старије во-
зило од три године, 
што у овом моменту 
не постоји у чита-
вој Европи“, рекао је 
градоначелник и још 
једном се захвалио Ја-
пану као пријатељској 
и братској држави, те 
додао да се нада да 
никада више нећемо 
бити у ситуацији да 
су нам потребне дона-
ције ове врсте.

Потпредседник Главног одбора 
СНС Синиша Мали честитао је же-
нама ОО СНС Звездара Међуна-
родни дан жена и захвалио им се 
на свему што чине за своје поро-
дице и своју државу, за подршку 
коју пружају у овим изузетно иза-
зовним тренуцима за Србију.

Члан Председништва СНС Зла-
тибор Лончар поручио је дамама 
у ОО СНС Палилула, са којима се 
дружио поводом обележавања 
Међународног дана жена, да је 
Србија много уложила у здрав-
ство и позвао их да утичу на све, 
али да се и оне саме у што већем 

броју одазивају превентивним 
прегледима које је омогућила др-
жава.

Потпредседница Главног од-
бора СНС и повереница ГО СНС 
Београд Ана Брнабић поручила је 
женама у ОО СНС Нови Београд, 
са којима се дружила поводом 

обележавања Међународног дана 
жена, да су жене увек спремне да 
се боре и да својом храброшћу по-
казују да су на бранику отаџбине. 
Она се дамама захвалила на подр-
шци коју пружају председнику 
Србије Александру Вучићу и пред-
седнику СНС Милошу Вучевићу.

61. бЕОГРАД

жути аутобуси „jапанци” зВанично у пензији
АЛЕКСАНДАР 
ШАПИЋ, 
градоначелник Београда

ГРАДСКИ ОДбОР
обележен дан жена у сВим одбоРима

ана бРнабић, златибоР лончаР и синиша 
мали дРужили су се са актиВистима
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72. чУКАРИцА
акција садње

Са циљем унапређења без-
бедности најмлађих суграђана у 
саобраћају, Градска општина  и 
Секретаријат за саобраћај града 
Београда организoвали су поделу 
100 ауто-седишта за путничка во-
зила за безбедан превоз деце, као 
и едукацију родитеља о њиховој 
употреби. Поводом Светског дана 
шума, засађене су саднице јавора 
у Улици кнеза Вишеслава.

73. ОбРЕНОВАц
изгРадња ВодоВодне 
мРеже

У МЗ Стублине у току је изградња 
водоводне мреже за више од 40 до-
маћинстава, која ће се простирати у 
више улица у овом насељу.

65. МЛАДЕНОВАц
на осмомаРтоВском штанду

Уз симболичне поклоне, 
честитали смо суграђанкама 
Међународни дан жена. Дру-
жили смо се са суграђанима, 
саслушали њихове предлоге и 
разменили идеје у вези са но-
вим пројектима у нашој опш-
тини. У наставку акције „Ауто-
седиште за свако дете“, више 
од 100 родитеља добило је 
овај поклон који је обезбедила 
Општина.

62. бАРАЈЕВО
дРужење на штандоВима
Сваког понедељка 

одржаване су седни-
це ОО СНС Бараје-
во, као и састанци 
свих месних одбора. 
Активисти и функ-
ционери редовно су 
одржавали штандо-
ве на више локација. 
Активисти ОО поде-
лили су руже при-
падницама лепшег 
пола као знак пажње 
због немерљивог 
доприноса које дају 
нашем друштву.

66. ПАЛИЛУЛА
РазгоВоР са гРађанима

Активисти ОО СНС обеле-
жили су Осми март поделом 
ружа на штандовима на не-
колико локација и обиласком 
чланице по месним одборима 
где је настављено дружење у 
топлој и празничној атмосфе-

ри. Такође, представници ОО 
обилазили су домаћинства, 
разговарали са грађанима, 
саслушали њихове потребе и 
предлоге, и пружили подрш-
ку у решавању локалних пи-
тања.

68. САВСКИ ВЕНАц
иРена ВујоВић на штандоВима

Представнци Градске општи-
не уручили су још 25 уговора 
о додели субвенција за енер-
гетску санацију домаћинстава. 
Расписан је конкурс за доделу 
ауто-седишта за децу и кон-
курс за књижевну награду „Ис-
идора Секулић“. Одржан је Ка-

раван здравља. У театру „Змај“ 
сваког викенда организују се 
бесплатне представе за децу. 
Почела је бесплатна припрем-
на настава за малу матуру за 
осмаке. Функционери ОО раз-
говарали су са грађанима на 
штандовима.

63. ГРОцКА
пРошиРење смедеРеВског пута
Завршена је друга фаза про-

ширења Смедеревског пута на 
четири траке и изведени су ра-
дови на деоници од 700 метара 
дужине, од раскрснице са улицом 
Филипа Кљајића према Винчи. 
Радови су, поред проширења за 
две коловозне траке, обухватили 
и изградњу обостраних тротоара 
и колских прилаза двориштима. 
Уклоњена је дивља депонија и 
однета су 32 кубна метра отпада. 
У току је реконструкција колово-

за између Лештана и Калуђери-
це. У ОШ „Милоје Васић“ у Ка-
луђерици одржана је едукација 
деце о безбедном понашању у 
саобраћају. „Караван здравља“ 
организује бесплатне превентив-
не кардио-васкуларне прегледе у 
Дому здравља у Гроцкој. Додеље-
но је 60 прехрамбених пакета 
избеглим лицима. У току је поста-
вљање новог лифта у Дому здра-
вља у Калуђерици. Организована 
је подела 100 ауто-седишта.

64. ЛАЗАРЕВАц
дРужење поВодом дана жена
Поводом обележавања Међу-

народног дана жена, чланови 
ОО организовали су штандове на 
којима су делили руже припад-
ницама лепшег пола. Истим по-
водом, повереник ОО Томислав 
Рикановић, заједно са функцио-
нерима странке, организовао је 
дружење за страначке колеги-
нице. Под покровитељством ГО 
Лазаревац, у циљу повећања без-

бедности у саобраћају, подељено 
је 100 ауто-седишта за бебе. Брига 
о најмлађима настављена је от-
варањем јавног позива за доделу 
дечјих колица. Одржани су прије-
ми грађана у општинским прос-
торијама на којима је било речи о 
проблемима везаним за комунал-
ну и саобраћајну инфраструкту-
ру, као и о решавању проблема у 
стамбеним заједницама.

67. РАКОВИцА
сећање на нато агРесију
Чланови ОО присуство-

вали су обележавању 26. 
годишњице почетка НАТО 
агресије на нашу земљу. 
Венац на споменик „Гла-
сник са Стражевице“ по-
ложили су Снежана Чин-
гелић и Драгомир Барџић, 
као и Милош Симић и 
Дејана Галић. Додељено 
138 уговора грађанима 
који су конкурисали за 
средства за енергетску 
санацију објеката. Активи-
сти ОО посетили су више 
породица којима су уру-
чени поклони обезбеђени 
из личних средстава, као 
знак захвалности за подршку 
коју пружају СНС.  Активисти 
МО Ресник донирали су 120 ки-
лограма пластичних чепова у 

хуманитарној акцији „Чеп за хен-
дикеп“. Сваког викенда и повре-
мено радним данима одржавани 
су штандови на којима је дељен 
промотивни материјал.

74. НОВИ бЕОГРАД
недеља уз комшије

Активисти ОО СНС, пово-
дом Осмог марта, поделили 
су цвеће женама, показујући 
подршку и захвалност. Орга-
низовани су бројни сусрети 
са грађанима и инфо-пулто-
ви, где су активисти предста-

вљали рад странке и слушали 
потребе становника. Актив-
ности попут „Недеље уз ком-
шије“ и „Пролеће на Новом 
Београду“ учврстиле су везу 
странке с локалним станов-
ништвом.

75. СтАРИ ГРАД
уВек уз сугРађане

Поводом Међународног 
дана жена, организовали смо 
штандове на више локација, 
где су се функционери и акти-
висти потрудили да осмехом 
и малим знаком пажње изразе 
велику захвалност, поштовање 

и љубав према свим женама. 
Наши функционери и активи-
сти редовно обилазе комшије. 
Слушамо мишљења, савете, 
иницијативе, предлоге и труди-
мо се да створимо боље услове 
животa за све Старограђане.

69. ВОжДОВАц
акције уРеђења
Сваке суботе и недеље акти-

висти држе штандове на добро 
познатим локацијама, уз дру-
жење и разговор са Вождов-
чанима. Активисти МО Кумод-
раж Село спровели су акцију 
чишћења угла улица Пролећне 
и Војводе Степе, а активисти 
МО Раковица Село посадили су 
стабла у парку, док су активисти 

МО Милунка Савић очистили 
зелене површине. Активисти ОО 
честитали су суграђанкама Дан 
жена. У току је реконструкција 
пута у Зуцу и асфалтирање ули-
це Иве Оштрића у насељу Бели 
Поток, као и реконструкција 
пута за Степашиновац у Рипњу. 
Отворена је Здравствена стани-
ца „Кумодраж“.

76. СУРчИН
100 ауто-седишта за бебе
Градска општина Сурчин, у 

сарадњи са Секретаријатом за 
саобраћај Града Београда, по-
делила је 100 ауто-седишта за 
бебе и покон пакете родитељима. 
На седници Скупштине општи-
не усвојен је ребаланс буџета и 

издвојен је новац за изградњу 
аутобуских стајалишта и дечјих 
игралишта, као и за допуну моби-
лијара у парковима. Омладинци 
ОО сваког понедељка одржавају 
штанд у центру, а активисти СНС 
у и у осталим насељима.

70. ЗВЕЗДАРА
РазгоВоР са комшијама
Почетак марта провели смо 

радно користећи сваку прилику 
да разговарамо са комшијама. 
Свим дамама честитали смо Дан 
жена, уз велику захвалност на 
свему што чине за своје породице 

и своју државу, за подршку коју 
нам пружају у овим изазовним 
тренуцима. Чланови Савета за 
правна питања сваког четвртка 
организују пријем грађана у стра-
начким просторијама.

71. СОПОт
поклони за даме

Традиционално, активи-
сти ОО честитали су дамама 
празник уз пригодне покло-
не. Дан жена обележен је и у 
Клубу пензионера, као и ор-
ганизацијом свечаног ручка 
за здравствене раднике и за 
најстарије суграђанке. Тре-
нутно се изводе радови у МЗ 
Поповић на насипању улица 
Мајке Јевросиме и Боже Ва-
сковића, као и улице Ловач-
ки пут у МЗ Неменикуће. У 
току је изградња паркинга 
код фудбалског терена у 
Поповићу и испред новог 
Ловачког дома у Немени-
кућу.



ПРедседник Вучић чита Писма која су му гРађани 
Писали на скуПу

сРдачни сусРети милоша ВучеВића 
са гРађанима током сабоРа

ПокРет за наРод 
и дРжаВу окуПио 
је на тРоднеВном 

сВечаном наРодном 
скуПу у глаВном гРаду 
Више од 150.000 људи 

који су дошли да 
ПодРже Политику 

ПРедседника 
александРа Вучића 

и настаВак наПРетка 
сРбије
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